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Plats och tid Kommunfullmäktiges sessionssal, Stadshuset klockan 18:30–21:13 

Beslutande Dan Hovskär (KD), Ordförande 
Anders Winlöf (M), 1:e vice ordförande 
Lisbeth Ek (S) tjänstgör. ers. 
Johanna Svensson (S) 
Adam Johansson (M) 
Jonas Larsson (SD) §§ 1–10, 12–32 
Britt-Marie Jokela (SD) tjänstgör. ers.  
§ 11 
Niclas Hillestrand (S) 
Karola Svensson (C) 
Johan Eriksson (M) 
Johanna Johansson (SD) 
Ingvor Bergman (S) 
Erik Kyrkander (V) 
Johanna Blad (M) 
Johanna Blad (M) tjänstgör. ers. 
Patrik Björck (S) 
Albin Gilbertsson (SD) 
Heléne Svensson (S) 
Sture Olsson (M) 
Stefan Lennartsson (C) 
Marita Ljus (SD) 
Fredy Neüman (S) 
Nathalie Lidén (KD) tjänstgör. ers. 
Maria Henriksson (S) 
Annika Carp (L) 
Christer Carlsson (SD) 
A d  Bl  (MP) 
 

Lena Sjödahl (M) 
Roger Lundberg (S) tjänstgör. ers. 
Charlotte Isaksson (V) tjänstgör. ers. 
Malte Svensson (SD) 
Anna Nyberg (C) tjänstgör. ers. 
Patrik Andersson (S) 
Per Halldén (M) tjänstgör. ers. 
Thomas Svensson (S) 
Christopher Münch (SD) 
Pema Malmgren (M) 
Maria Bruckshaw (KD) 
Karolina Bergström (S) 
Mikael Lund (SD) 
Vanja Wallemyr (C) 
Joel Linnarsson Jansson (M) 
Monica Janzon (S) tjänstgör. ers. 
Lille-Mor Bertilsson (S) 
Susanne Carlsson (SD) 
Christina Jorméus (M) 
Emil Estébanez (V) 
Corry Thuresson (S) 
Milada Wurm (SD) tjänstgör. ers. 
Elias Assio (M) 
Marie Post (S) 
Sam Jubrant (KD) 
Niclas Fällström (C) 

Ersättare 
 

Staffan Nilsson (S) 
Ingvor Arnoldsson (S) 
Kent Mossby (M) 
Roger Lidén (M) 
Britt-Marie Jokela (SD) §§ 1–10, 12–32 
Matti Qvist (SD) 
 
 

Hasse Lagerström (SD) 
Emil Larsson (C) 
Scott Schylander (V) 
Dag Högrell (L) 
Mikael Wendt (L) 

Övriga närvarande 
 
 
 

Sara Cronholm, kommunjurist 
Jenny Trygg, kommunsekreterare 
Sofia Thuvesson (C), ordförande barn- och utbildningsnämnden 
Sören Rafstedt (M), ordförande socialnämnden 

Justerare Johan Eriksson (M) och Ingvor Bergman (S) 
Underskrifter Protokollet har justerats digitalt och saknar därför underskrifter 
 
Sekreterare Jenny Trygg Paragrafer §§ 1–32 
Ordförande Dan Hovskär 
Justerare  Johan Eriksson               Ingvor Bergman 

 
ANSLAGSBEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 2025-01-27 
Justeringsdatum 2025-02-07 

Anslaget är uppsatt  2025-02-10–2025-03-03 

Förvaringsplats för protokollet Kommunledningsförvaltningen 
Underskrift Digitalt genom anslag 

 Jenny Trygg 
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Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 
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Förteckning över ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige under  
mandatperioden 2022–2026 
Ledamöter 
Dan Hovskär (KD), Ordförande 
Anders Winlöf (M), 1:e vice ordförande 
Henrik Brolin (S), 2:e vice ordförande 
Johanna Svensson (S) 
Adam Johansson (M) 
Jonas Larsson (SD) 
Niclas Hillestrand (S) 
Karola Svensson (C) 
Johan Eriksson (M) 
Johanna Johansson (SD) 
Ingvor Bergman (S) 
Erik Kyrkander (V) 
Caroline Lundberg (M) 
Patrik Björck (S) 
Albin Gilbertsson (SD) 
Heléne Svensson (S) 
Sture Olsson (M) 
Stefan Lennartsson (C) 
Marita Ljus (SD) 
Fredy Neüman (S) 
Göran Gynnemo (KD) 
Maria Henriksson (S) 
Annika Carp (L) 
Christer Carlsson (SD) 
Anders Blom (MP) 
Lena Sjödahl (M) 
Hassan Hussein (S) 
Elisabeth Klang (V) 
Malte Svensson (SD) 
Ali Liaqat (C) 
Patrik Andersson (S) 
Håkan Pettersson (M) 
Thomas Svensson (S) 
Christopher Münch (SD) 
Pema Malmgren (M) 
Maria Bruckshaw (KD) 
Karolina Bergström (S) 
Mikael Lund (SD) 
Vanja Wallemyr (C) 
Joel Linnarsson Jansson (M) 
Kovan Akrawi (S) 
Lille-Mor Bertilsson (S) 
Susanne Carlsson (SD) 
Christina Jorméus (M) 
Emil Estébanez (V) 
Corry Thuresson (S) 
Sonja Eriksson (SD) 
Elias Assio (M) 
Marie Post (S) 
Sam Jubrant (KD) 
Niclas Fällström (C) 

Ersättare 
Alex Bergström (S) 
Lisbeth Ek (S) 
Björn Lugn (S) 
Anna Bella Nordh Fahlqvist (S) 
Roger Lundberg (S) 
Monica Janzon (S) 
Staffan Nilsson (S) 
Ingvor Arnoldsson (S) 
Johanna Blad (M) 
Per Halldén (M) 
Kent Mossby (M) 
Kristina Lidén (M) 
Roland Svensson (M) 
Roger Lidén (M) 
Milada Wurm (SD) 
Britt-Marie Jokela (SD) 
Matti Qvist (SD) 
Jens Larsson (SD) 
Hasse Lagerström (SD) 
Anna Nyberg (C) 
Joel Grafström (C) 
Emil Larsson (C) 
Anna-Sara Ståtenhag (KD) 
Nathalie Lidén (KD) 
Charlotte Isaksson (V) 
Scott Schylander (V) 
Dag Högrell (L) 
Mikael Wendt (L) 
Marie Leward Westin (MP) 
Mats Svanteman (MP) 

Gruppledare 
Niclas Hillestrand (S) 
Jonas Larsson (SD) 
Anders Winlöf (M)  
Karola Svensson (C) 
Göran Gynnemo (KD) 
Erik Kyrkander (V) 
Martin Johansson (L) 
Marie Leward Westin (MP) 
Anders Blom (MP) 
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Ärendelista 
§ 1 Dnr 2025/00059 

Motion från Albin Gilbertsson (SD) och Jonas Larsson (SD) om 
revidering av ekonomiplaneringsprocesserna i Falköpings 
kommun ............................................................................................ 6 

§ 2 Dnr 2025/00060 
Motion från Albin Gilbertsson (SD), Milada Wurm (SD) och Malte 
Svensson (SD) om strategi för ödehus i Falköpings kommun ..... 7 

§ 3 Dnr 2025/00048 
Motion från Johanna Svensson (S) om utbildning för att möta 
personer med psykisk ohälsa och arbeta med suicidprevention . 8 

§ 4 Dnr 2025/00047 
Motion från Karolina Bergström (S) och Ingvor Bergman (S) om 
förbättrat stöd för barn med neuropsykiatriska 
funktionsnedsättningar i förskola och skola ................................. 9 

§ 5 Dnr 2025/00046 
Motion från Niclas Hillestrand (S) och Johanna Svensson (S) om 
subventionerat fritidskort för ungdomar under sommarlovet .... 11 

§ 6 Dnr 2025/00064 
Interpellation från Albin Gilbertsson (SD) till utskottet för stöd 
och services ordförande Johan Eriksson (M) om framtiden för 
biogasanläggningen ...................................................................... 12 

§ 7 Dnr 2025/00061 
Fråga från Albin Gilbertsson (SD) till kommunalråd Karola 
Svensson (C) om Falköpings kommuns arbete med social 
inkludering i samhällsbyggnadsprocessen ................................. 14 

§ 8 Dnr 2025/00062 
Fråga Johanna Johansson (SD) till barn- och 
utbildningsnämndens ordförande Sofia Thuvesson (C) gällande 
övergången mellan förskola och fritids ........................................ 17 

§ 9 Dnr 2025/00063 
Fråga Marita Ljus (SD) till socialnämndens ordförande Sören 
Rafstedt (M) om kommunfullmäktiges beslut att höja 
aktivitetsersättningen i daglig verksamhet .................................. 19 

§ 10 Dnr 2025/00049 
Fråga från Ingvor Bergman (S) till barn- och 
utbildningsnämndens ordförande Sofia Thuvesson (C) gällande 
omorganisation av särskilda undervisningsgrupper inom 
grundskolan ................................................................................... 21 

§ 11 Dnr 2025/00033 
Arrendeavtal med Falköpings Flygplats Förening för del av 
fastigheten Tåstorp 6:2 (Flygplatsen) ........................................... 24 

§ 12 Dnr 2024/00773 
Delårsrapport för kommunalförbundet Skaraborgsvatten per den 
30 juni 2024 .................................................................................... 26 

§ 13 Dnr 2024/00772 
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Delårsrapport för kommunalförbundet Avfall och Återvinning per 
den 30 juni 2024 ............................................................................. 27 

§ 14 Dnr 2024/00796 
Delårsrapport för Skaraborgs kommunalförbund per den 31 
augusti 2024 ................................................................................... 28 

§ 15 Dnr 2024/00808 
Delårsrapport för kommunalförbundet Miljösamverkan östra 
Skaraborg per den 31 augusti 2024 .............................................. 29 

§ 16 Dnr 2024/00778 
Delårsrapport för kommunalförbundet Tolkförmedling Väst per 
den 31 augusti 2024 ....................................................................... 30 

§ 17 Dnr 2024/00729 
Delårsrapport för Samordningsförbundet Skaraborg per den 31 
augusti 2024 ................................................................................... 31 

§ 18 Dnr 2024/00316 
Besvarande av motion från Malte Svensson (SD) och Johanna 
Johansson (SD) om att upprätta en krisfolder som skickas till 
samtliga hushåll i kommunen ....................................................... 32 

§ 19 Dnr 2023/01332 
Besvarande av motion från Ingvor Bergman (S) om att ge 
socialnämnden i uppdrag att ta fram ett lokalt avtal där det 
möjliggörs ständig helgtjänstgöring inom vårdyrken ................. 33 

§ 20 Dnr 2024/00091 
Besvarande av motion från Heléne Svensson (S) och Marie Post 
(S) om utvecklingen vid konstgräsplanerna ................................ 37 

§ 21 Dnr 2024/00997 
Val av lekmannarevisor för stiftelsen Emma Johanssons 
minnesfond .................................................................................... 38 

§ 22 Dnr 2024/00998 
Val av lekmannarevisor för stiftelsen stipendiefonden i 
Falköpings kommuns grundskola ................................................ 39 

§ 23 Dnr 2025/00006 
Val av lekmannarevisor för stiftelsen Albin Svenssons 
stipendiefond ................................................................................. 40 

§ 24 Dnr 2025/00007 
Val av lekmannarevisor för stiftelsen Albin Svenssons 
donationsfond ................................................................................ 41 

§ 25 Dnr 2024/00941 
Entledigande av Kristina Lidén (M) från uppdraget som ersättare 
i kommunfullmäktige ..................................................................... 42 

§ 26 Dnr 2024/00927 
Entledigande av Fatima Hussaini (M) från uppdraget som 
ersättare i kultur- och fritidsnämnden .......................................... 43 

§ 27 Dnr 2024/00975 
Entledigande av Elisabeth Klang (V) från uppdraget som ledamot 
i kommunfullmäktige ..................................................................... 44 

§ 28 Dnr 2024/00976 
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Entledigande av Elisabeth Klang (V) från uppdraget som ledamot 
i barn- och utbildningsnämnden ................................................... 45 

§ 29 Dnr 2024/01008 
Entledigande av Berit Andersson (M) från uppdraget som 
ersättare i kompetens- och arbetslivsnämnden .......................... 46 

§ 30 Dnr 2025/00021 
Entledigande av Britt-Marie Aronsson (KD) från uppdraget som 
ledamot i kommunfullmäktiges valberedning .............................. 47 

§ 31 Dnr 2025/00044 
Entledigande av Göran Gustafsson (S) från uppdraget som 
revisor för Miljösamverkan östra Skaraborg................................ 48 

§ 32 Dnr 2024/00993 
Kommunfullmäktiges anmälningsärenden .................................. 49 
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§ 1 Dnr 2025/00059 

Motion från Albin Gilbertsson (SD) och Jonas Larsson 
(SD) om revidering av ekonomiplaneringsprocesserna i 
Falköpings kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande. 

Bakgrund 
Albin Gilbertsson (SD) och Jonas Larsson (SD) har väckt en motion om 
revidering av ekonomiplaneringsprocesserna i Falköpings kommun. Av 
motionen framgår följande: 
”En effektiv ekonomiplanering är avgörande för att en kommun ska kunna 
fatta välgrundade beslut och säkerställa en hållbar ekonomisk utveckling. 
Jämfört med flera andra kommuner i bland annat Skaraborg sker beslut om 
flerårsplan för Falköpings kommun relativt sent på året. Detta kan begränsa 
möjligheterna till förberedelser och tillämpningar av prioriteringar, 
fokusområden och strategier som flerårsplanen omfattar. Tidigarelägger vi 
processen för arbetet med flerårsplanen innebär det att kommunens nämnder 
och verksamhetsområden ges bättre förutsättningar för planering och 
genomförande. Det skulle även ge ökad tydlighet till medborgarna och andra 
kommuner. Vid oväntade händelser eller om behov uppstår senare på året 
finns alltid möjlighet att anta en tilläggsbudget för att justera de ekonomiska 
ramarna. Under år med ordinarie val i Sverige kan det också anses lämpligt 
att göra förändringar sent på året för det fall att de politiska 
majoritetsförhållandena ändrats i fullmäktige efter valet. 
Med bakgrund av ovan föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 
Att ge kommunstyrelsen i uppdrag att inför beslut om flerårsplan för 2027 
utreda en tidigareläggning av processen så att beslutet om flerårsplan fattas 
av fullmäktige innan juli månad.” 
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§ 2 Dnr 2025/00060 

Motion från Albin Gilbertsson (SD), Milada Wurm (SD) 
och Malte Svensson (SD) om strategi för ödehus i 
Falköpings kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande. 

Bakgrund 
Albin Gilbertsson (SD), Milada Wurm (SD) och Malte Svensson (SD) har 
väckt en motion om strategi för ödehus i Falköpings kommun. Av motionen 
framgår följande. 
”Landsbygden har i tusentals år varit Sveriges, Västergötlands och 
Falköpings viktigaste resurs. Det är från landsbygden som vi säkrat 
livsmedelsförsörjning och där historiskt befolkningen var centrerad. Än idag 
utgör landsbygden en viktig del av vår ekonomi, både nationellt och lokalt. 
Definitionen av vad landsbygd är varierar runtom i Sverige, men Falköpings 
kommun har, trotts ett gott geografiskt läge med relativt bra 
kommunikationer en stor och befolkningsrik landsbygd. Det finns idag goda 
förutsättningar för att hela kommunen ska leva, förutsatt att man fortsatt 
arbetar med värdena att värna närhet till samhällsservice och kulturutbud på 
landsbygden. I det pågående arbetet med översiktsplan finns inspirationer att 
hämta från andra kommuner, däribland Falkenbergs kommun och Ragunda 
kommun, som tidigt tog ett kommunalt beslut att kartlägga antalet ödehus i 
kommunen. Hylte kommun har tidigare drivit ett framgångsrikt projekt 
under banderollen ”Lev din dröm” där man kartlagde ödehusen i kommunen 
och kontaktade ägarna ifall de skulle vara villiga att sälja sina fastigheter. 
Bakgrunden till att husen står öde kan variera. Det skulle exempelvis kunna 
finnas en tvist kring avtalet eller att man ärvt fastigheten och behållit det på 
grund av ett uppskattat ringa värde. Oaktat är det av intresse för kommunen 
att skapa sig en helhetsbild kring detta och att vi arbetar med en strategi för 
att kartlägga antalet ödehus i kommunen. 
Med bakgrund av ovan föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 
Att Falköpings kommun omfamnar ett arbetssätt för att kartlägga antalet 
ödehus i kommunen samt kontakta ägarna till dessa för att undersöka 
intresset för att sälja fastigheten.” 
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§ 3 Dnr 2025/00048 

Motion från Johanna Svensson (S) om utbildning för att 
möta personer med psykisk ohälsa och arbeta med 
suicidprevention  

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande. 

Bakgrund 
Johanna Svensson (S) har väckt en motion om utbildning för att möta 
personer med psykisk ohälsa och arbeta med suicidprevention. Av motionen 
framgår följande. 
”Psykisk ohälsa är ett växande samhällsproblem som påverkar såväl 
individer som närstående och samhället i stort. Kommunens medarbetare och 
chefer möter dagligen människor i olika livssituationer, där kunskap om 
psykisk ohälsa och suicidprevention kan vara avgörande för att ge rätt stöd 
och insatser. För att stärka kommunens förmåga att bemöta personer med 
psykisk ohälsa och förebygga självmord behövs en strukturerad och 
långsiktig satsning på utbildning och kompetensutveckling. Modellen 
”Psykisk livräddning” är en utbildning som kan genomföras på till exempel 
ett APT eller på ett annat sätt implementeras i kommunens verksamheter.  
Motiveringen för att genomföra utbildning för medarbetare och chefer är att 
kommunen kan:  

• Förbättra bemötandet av personer med psykisk ohälsa.  
• Stärka insatserna för suicidprevention.  
• Skapa en mer inkluderande och trygg arbetsmiljö för anställda.  
• Förebygga psykisk ohälsa och dess negativa konsekvenser, vilket på 

sikt sparar både mänskligt lidande och ekonomiska resurser.  

Vi tror att denna satsning kommer att bidra till att göra vår kommun till en 
tryggare och mer välmående plats för alla. För att säkerställa att kommunens 
chefer och medarbetare har rätt verktyg och kompetens för att möta dessa 
utmaningar föreslås följande. 
Att fullmäktige beslutar att kommunstyrelsen ger HR-avdelningen i uppdrag 
att ta fram en utbildningsplan för chefer och medarbetare om bemötande av 
personer med psykisk ohälsa samt suicidprevention enligt 
utbildningsmodellen ”Psykisk livräddning”.” 
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§ 4 Dnr 2025/00047 

Motion från Karolina Bergström (S) och Ingvor 
Bergman (S) om förbättrat stöd för barn med 
neuropsykiatriska funktionsnedsättningar i förskola 
och skola  

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande. 

Bakgrund 
Karolina Bergström (S) och Ingvor Bergman (S) har väckt en motion om 
förbättrat stöd för barn med neuropsykiatriska funktionsnedsättningar i 
förskola och skola. Av motionen framgår följande. 
”Enligt skollagen ska alla elever, oavsett skolform, ges möjlighet att 
utvecklas så långt som möjligt utifrån utbildningens mål. Tyvärr ser vi att 
detta inte alltid efterlevs, särskilt för elever med neuropsykiatriska 
funktionsnedsättningar (NPF) som ADHD, autism, ångest och 
språkstörningar. En växande andel av eleverna har NPF, vilket ställer stora 
krav på förskola och skola att anpassa undervisningen. Samtidigt visar 
Skolinspektionen att elever med NPF är överrepresenterade i statistiken för 
omfattande skolfrånvaro, vilket tyder på brister i förmåga att möta dessa 
elevers behov.  
Specialpedagogiska myndigheten och riksförbundet Attention larmar om att 
barn med NPF ofta får stöd för sent, eller inte alls, och halkar därför efter i 
skolan. Enligt specialpedagogiska myndigheten har omkring 10 % av 
eleverna i Sverige någon form av NPF, men trots att skollagen kräver 
anpassningar får många barn inte det stöd de har rätt till. Studier från 
Karolinska institutet visar att tre av fyra lärare saknar tillräckliga kunskaper 
om NPF, och två av tre uppger att deras skolor saknar de resurser som krävs 
för att ge elever med NPF rätt stöd.  
Även föräldranätverket, ”Rätten till utbildning”, styrker vikten av ökat stöd 
och kunskap inom NPF. Föräldranätverket har samkört skolstatistik från 
SCB och Socialstyrelsens patientregister för att undersöka hur elever med 
NPF klarar skolan. Av de närmare 120 000 elever som gick ut årskurs nio år 
2022, saknade en tredjedel av eleverna med NPF gymnasiebehörighet.  

Problembild 
Kunskapsbrist hos skolpersonal: En studie från Karolinska Institutet visar att 
majoriteten av lärare saknar grundläggande kunskaper om NPF, vilket leder 
till bristfällig anpassning av undervisningen. Brist på förståelse för NPF i 
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skolmiljön skapar en otrygg situation för dessa elever, särskilt i högre 
årskurser där behovet av individanpassat stöd ofta förbises.  
Skolfrånvaro och ofullständig behörighet: Enligt Skolinspektionens 
granskningar och Attentions undersökningar är hög skolfrånvaro vanligt 
bland elever med NPF. Nästan en fjärdedel av eleverna med NPF är hemma 
hela eller större delen av tiden, och hälften saknar utredning kring frånvaron. 
Detta leder till att många elever inte uppnår gymnasiebehörighet.  
Bristande stöd och anpassningar: Nästan alla vårdnadshavare till barn med 
NPF uppger att deras barn behöver stöd och anpassningar för att klara 
skolan, men knappt hälften får detta. Förseningar i stödinsatser leder till att 
elever halkar efter och tappar motivationen, vilket skapar ytterligare hinder 
för fortsatt utbildning och yrkesliv.  
Sammantaget krävs ökad medvetenhet och utbildning samt snabba och 
effektiva stödinsatser för att förbättra situationen för barn med NPF.  
För att uppnå en NPF-säkrad förskola och skola krävs en välfungerande 
samverkan mellan vårdnadshavare, förskola och skola, andra kommunala 
verksamheter samt hälso- och sjukvården. 
Vi Socialdemokrater yrkar att kommunfullmäktige ger följande uppdrag. 
Att barn- och utbildningsnämnden säkerställer att barn med NPF får tidigt 
och kontinuerligt stöd.  
Att barn- och utbildningsnämnden ges i uppdrag att ta fram en plan för att 
NPF-säkra kommunens förskolor och skolor.” 
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§ 5 Dnr 2025/00046 

Motion från Niclas Hillestrand (S) och Johanna 
Svensson (S) om subventionerat fritidskort för 
ungdomar under sommarlovet 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande. 

Bakgrund 
Niclas Hillestrand (S) och Johanna Svensson (S) har väckt en motion om 
subventionerat fritidskort för ungdomar under sommarlovet. Av motionen 
framgår följande: 
”Vi socialdemokrater ser att alla ungdomar ska ges lika möjligheter att forma 
sin framtid och ta del av de möjligheter som finns i vår kommun. Sommaren 
är en tid då många ungdomar för första gången kommer ut i arbetslivet 
genom sommarjobb, vilket är en viktig del av deras utveckling och bidrar till 
deras självständighet. För att kunna ta sommarjobb behöver många 
ungdomar förflytta sig inom kommunen, länet eller regionen. Därför kan ett 
fritidskort vara avgörande för att ungdomar ska kunna delta i arbetslivet och 
samtidigt få möjlighet att ta del av kultur, fritidsaktiviteter och social 
gemenskap. Att investera i våra ungdomar är att investera i vår framtid. Ett 
subventionerat Fritidskort är inte bara en insats för att underlätta resor – det 
är en satsning på jämlikhet, hållbarhet och unga människors självständighet. 
Genom att subventionera ett Fritidskort som täcker resor med kollektivtrafik 
under sommarlovet kan vi:  

• Underlätta för ungdomar att ta sommarjobb. 

• Främja en hållbar livsstil: Tidiga vanor kring att resa kollektivt är en 
investering i både ungdomars och samhällets framtid.  

• Skapa jämlika förutsättningar: Alla ungdomar, oavsett bostadsort 
eller familjens resurser, ska kunna ta del av samma möjligheter.  

Vi Socialdemokrater yrkar på följande.  
Att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen ett uppdrag att utreda 
möjligheten att subventionera ett Fritidskort för resor med kollektivtrafiken 
för elever som slutat årskurs 9 samt gymnasieelever som slutat årskurs 1 och 
2 under sommarlovet. En tydlig kostnadsanalys ska arbetas fram.” 
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§ 6 Dnr 2025/00064 

Interpellation från Albin Gilbertsson (SD) till utskottet 
för stöd och services ordförande Johan Eriksson (M) 
om framtiden för biogasanläggningen 

Bakgrund 
Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Albin Gilbertsson (SD) 
följande interpellation till ordförande i kommunstyrelsens utskott för stöd 
och service Johan Eriksson (M). 

Interpellation 
”Under 2024 beslutade kommunstyrelsen att genomföra en utredning om 
framtiden för den biogasanläggning som ägs av Falköpings kommun och 
driftas i egen regi vid Hulesjöns reningsverk. Utredningen syftade till att 
undersöka de tekniska och ekonomiska förutsättningarna för att ersätta 
produktionen av fordonsgas med produktion av el och värme. Av de 
preliminära analyser som nu har redovisats framgår det att 
biogasanläggningen har mycket begränsade möjligheter att vara ekonomiskt 
hållbar i sin nuvarande form. Trots detta verkar det finnas en ambition att 
driva vidare verksamheten genom en omställning till elproduktion. Efter att 
ha läst utredningen får man egentligen bara ytterligare frågeställningar. Det 
föreligger alltså en stor risk att kommunen fortsatt driftar en verksamhet, 
utanför det kommunala kärnuppdraget, som varje år genererar ett underskott.  
Även om det finns praktiska exempel på andra kommuner där man lyckats 
bättre med en likvärdig verksamhet verkar Falköpings kommun inte kapabla 
att hitta verksamhetsformer, arbetssätt och upphandlingar som genererar ett 
mervärde till kommunen. Som jag ser det ligger nu egentligen alla alternativ 
på bordet. Vad som dock inte undersöks mer konkret är att avveckla 
verksamheten. Frågan är kanske om inte det är det mest ansvarsfulla valet. 
Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till Johan Eriksson (M), 
ordförande i kommunstyrelsens utskott för stöd och service.  

1. Hur ser kommunen på risken att fortsatt drift av biogasanläggningen 
kan dra resurser från andra viktiga kommunala verksamheter?  

2. Vilka konkreta åtgärder har föreslagits för att minimera de 
ekonomiska riskerna med en omställning,  

3. Hur förhåller sig ordförande till alternativet att avveckla 
biogasanläggningen och i stället investera i andra projekt som kan ge 
större samhällsnytta?” 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning besvaras interpellationen vid 
kommunfullmäktiges nästa sammanträde. 
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Paragrafen skickas till  
Johan Eriksson (M)            
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§ 7 Dnr 2025/00061 

Fråga från Albin Gilbertsson (SD) till kommunalråd 
Karola Svensson (C) om Falköpings kommuns arbete 
med social inkludering i samhällsbyggnadsprocessen 

Bakgrund 
Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Albin Gilbertsson (SD) 
följande fråga till kommunalråd Karola Svensson (C). 

Fråga 
”Vid senaste sammanträdet med kommunstyrelsens utskott för social 
hållbarhet presenterades ett underlag kopplat kring kommunens arbete med 
social inkludering i samhällsbyggnadsprocessen. I underlaget till ärendet 
beskriver man att social inkludering är en central aspekt för att skapa 
hållbara, rättvisa och motståndskraftiga städer och samhällen. Vilket förvisso 
låter något rimligt. Däremot reagerar man i underrubriken i 
ärendehandlingen kallad integration av mångfald. Där beskrivs följande:  
”Att säkerställa att olika kulturella, etniska och socioekonomiska grupper 
representeras i planeringsprocessen. Detta kan innebära att anställa 
mångfaldsexperter, skapa fokusgrupper och samarbeta med lokala 
organisationer.”  
Det är svårt att veta hur exakt detta ska tolkas. Vid anblick skulle man kunna 
få uppfattningen att den styrande koalitionen avser arbeta med särbehandling 
och diskriminering, det vill säga ge förtur och en starkare röst till olika 
etniska grupper i samhället.  
Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till Karola Svensson (C), 
ordförande i kommunstyrelsens utskott för social hållbarhet.  

1. Skulle du kunna definiera vad en mångfaldsexpert är? 
2. Är det rimligt att kommunen har ett förhållningssätt där olika 

kulturella, socioekonomiska och etniska grupper representeras i 
planeringsprocessen?” 

Svar 
”På kommunstyrelsens beredning för social hållbarhet den 12 december 
2024 presenterades information om kommunens roll och ansvar gällande 
social inkludering i samhällsbyggnadsprocessen.  
Bland de områden där kommunen, i samarbete med andra samhällsaktörer, 
har ett ansvar för att främja social inkludering lyftes vikten av att alla 
samhällsgrupper, oavsett bakgrund, kön, etnicitet, socioekonomisk status, 
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funktionsvariationer eller andra faktorer, ska känna sig delaktiga och ha lika 
möjligheter att delta i planeringsprocessen.  
I samhällsbyggnadsprocessen är det viktigt att säkerställa att beslut som tas 
vid planering och byggande av städer, bostäder och offentliga rum inte 
utesluter vissa grupper eller skapar ojämlikheter. Det handlar om social 
integration och inkludering, vilket är ett sätt att förebygga segregation, stärka 
känslan av tillhörighet och öka förståelsen mellan olika grupper i samhället. 
Under rubriken ”Kulturell mångfald och jämlikhet” förklarades att social 
inkludering i samhällsbyggande innebär också att främja kulturell mångfald 
och jämlikhet. Det handlar om att aktivt arbeta för att motverka 
diskriminering och marginalisering av olika grupper, till exempel kvinnor, 
etniska minoriteter, HBTQI -personer, eller personer med 
funktionsvariationer.  
Svar på frågor: 

1. Jag använder mig personligen inte av ordet mångfaldsexpert men 
tolkningen av detta ord är mångfald, jämställdhet och inkludering 
vilket kommunens olika verksamheter ständigt arbetar med.  

2. Ja, det är absolut rimligt att kommunen har ett förhållningssätt där 
olika kulturella, socioekonomiska och etniska grupper representeras i 
planeringsprocessen (se inledningsförklaring). Det finns flera lagar 
och principer som stödjer och främjar delaktighet och jämlikhet, 
vilket indirekt påverkar hur grupper ska beaktas. Bland de lagarna är 
bland annat: 

• Diskrimineringslagen - Enligt denna lag får ingen diskrimineras på 
grund av etnicitet, religion, kön eller andra skyddade grunder. Det 
innebär att kommunen har ett ansvar att skapa inkluderande miljöer 
och inte exkludera någon grupp baserat på deras bakgrund. 

• Jämställdhetslagen - Kommunerna är också skyldiga att arbeta för 
jämställdhet, vilket innebär att arbetet med samhällsplanering bör 
inkludera alla grupper och säkerställa lika tillgång till 
samhällsresurser för alla. 

• FN:s deklaration om de mänskliga rättigheterna och EU:s stadga om 
de grundläggande rättigheterna - Dessa internationella och 
europeiska principer stöder rätt till delaktighet och icke-
diskriminering, vilket påverkar hur planeringsprocessen ska 
genomföras i kommuner och nationellt. 

• Plan- och bygglagen (PBL) - Denna lag kräver att kommuner ska 
arbeta för en god och hållbar samhällsutveckling där alla 
medborgares intressen beaktas. 
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Viktigt att poängtera att Falköpings kommun i sitt arbete med 
samhällsplanering följer och tillämpar den gällande lagstiftningen både på 
nationell och EU nivå.” 
  
 

Paragrafen skickas till  
Albin Gilbertsson (SD) 
Karola Svensson (C)            
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§ 8 Dnr 2025/00062 

Fråga Johanna Johansson (SD) till barn- och 
utbildningsnämndens ordförande Sofia Thuvesson (C) 
gällande övergången mellan förskola och fritids 

Bakgrund 
Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Johanna Johansson (SD) 
följande fråga till barn- och utbildningsnämndens ordförande Sofia 
Thuvesson (C). 

Fråga 
”Våra barn är det viktigaste vi har i den här kommunen, de är vår framtid. 
De ska ges de allra bästa förutsättningarna för att utvecklas och bli 
självständiga individer som helst går igenom skolan utan problem.  
Vi har uppmärksammats på ett problem som uppstår varje år när barn som 
fyller 6 år och ska sluta förskola och börja förskoleklass. Brytet sker vad vi 
förstått i juli månad vilket innebär att personalen som barnen möter första 
dagen på fritids är sommarpersonal som tyvärr inte har koll på allt som 
ordinarie personalen ofta har. De kan inte svara på vissa frågor och de kan 
inte rutinerna som ordinarie personal har kunskapen om. När det inte 
fungerar på fritids och föräldrarna ska ringa rektorn så har denne semester 
just då. Detta innebär att de första veckorna blir röriga, oroliga och otrygga. 
Både för barnet, föräldrarna och personalen.  
De rektorer jag pratat med ser också problematiken och skulle hellre vilja att 
barnen börjar på fritids först i augusti när den ordinarie personalen har 
kommit tillbaka från sin semester? Detta skulle skapa en bra första tid på 
fritids.  
Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till Sofia Thuvesson (C), 
ordförande i barn- och utbildningsnämnden. 

1. Har ordförande i barn-och utbildningsnämnden också fått dessa 
indikationer?  

2. Har ordförande någon plan för hur vi kan göra det bättre för barn som 
ska göra övergången från förskola till fritids mer trygg och stabil?” 

Svar 
”Tack för frågan om övergången mellan förskola och fritidshem. Precis som 
du beskriver i din fråga är det av största vikt att våra barn känner sig trygga 
och får förutsättningar att få utvecklas. Vad gäller övergången mellan 
förskola och fritids så finns det en organisation runt detta. Det finns tydliga 
rutiner för hur förskolor och fritidshem arbetar med denna fråga. Barnen har 
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sin avslutning på förskolan på sommaren innan de går på sommarledighet 
och efter ledigheten börjar de på sitt fritidshem. Detta gör att det blir ett 
tydligt avslut för sin tid på förskolan och en tydlig start på det nya med skola 
och fritidshem. Innan start på fritids så får barnen en inskolning där så de är 
trygga i vad som väntar efter sin sommarledighet. Detta sker antingen innan 
eller efter sommaren beroende på när barnet börjar efter sommaren. 
Rektor på fritidshemmen ansvarar för att ha ordinarie personal på plats för 
att möta de nya barnen som kommer till dem. Om rektorn är på semester 
finns det alltid en rektor som är i tjänst som kan svara på frågor från 
vårdnadshavare.  
I din fråga så lyfter du möjligheten att barnen skulle få börja på fritids först i 
augusti när all ordinarie personal är tillbaka. Detta skulle innebära att de har 
någon eller några veckor på förskolan efter sin sommarledighet.  
För förskolorna hade det inneburit att de inte kan börja skola in nya barn som 
ska börja på förskolan innan skolstarten. Detta eftersom det är de lediga 
platserna efter 6-åringarna som nya barn som ska skolas in får. Vilket skulle 
förskjuta inskolningen för våra förskolor. 
Att något barn har börjat sin fritidstid med enbart vikarier kan självklart ha 
hänt. Också att man har ringt och sökt en rektor som varit på semester utan 
att blivit hänvisad till rätt person. Efter att frågan ställts här till fullmäktige 
har det kommunicerats till alla rektorer så frågan aktualiseras.  
Med bakgrund till ovanstående skulle jag vilja påstå att det finns en bra 
organisation för att hantera dessa frågor och vår personal jobbar med barnens 
bästa framför ögonen och försöker lösa situationer så bra som möjligt.” 
  
 

Paragrafen skickas till  
Johanna Johansson (SD) 
Sofia Thuvesson (C)            
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§ 9 Dnr 2025/00063 

Fråga Marita Ljus (SD) till socialnämndens ordförande 
Sören Rafstedt (M) om kommunfullmäktiges beslut att 
höja aktivitetsersättningen i daglig verksamhet 

Bakgrund 
Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Marita Ljus (SD) följande 
fråga till socialnämndens ordförande Sören Rafstedt (M). 

Fråga 
”Vid kommunfullmäktiges sammanträde 26 augusti 2024 beslutade 
fullmäktige att ge socialnämnden i uppdrag att utreda och presentera förslag 
på en höjning av habiliteringsersättningen för funktionshindrade inom daglig 
verksamhet. Nu har det snart gått ett halvår sedan beslutet togs och jag får 
samtal från brukare som undrar när detta ska hända.  
Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till Sören Rafstedt (M), 
ordförande i socialnämnden.  

1. När träder höjningen i kraft?  
2. Kommer höjningen av ersättningen gälla retroaktivt?” 

Svar 
”Kommunfullmäktige i Falköpings kommun beslutade 2024-08-26 att bifalla 
den motion som Jonas Larsson (SD) och Marita Ljus (SD) väckt om att ge 
socialnämnden i uppdrag att utreda en ökning av habiliteringsersättningen 
för funktionshindrade inom daglig verksamhet. 
Eftersom beslutet innebar att socialnämnden gavs i uppdrag att utreda en 
ökning har ärendet sedan dess beretts på socialförvaltningen. 
Socialförvaltningen har i sin utredning belyst hur en utökning skulle kunna 
ske, kostnadsberäkningar för olika nivåer av höjning samt vilka 
konsekvenser en höjning skulle innebära. 
Ärendet kommer att presenteras för socialnämnden, preliminärt i februari 
månad. Socialnämnden kommer då också att behöva ta ställning till hur en 
eventuell höjning av habiliteringsersättningen ska finansieras. 
Ersättningen ingår i den kommunala författningssamlingen ”Föreskrifter för 
avgifter och ersättning för personer med insatser enligt socialtjänstlagen, 
hälso- och sjukvårdslagen och lagen om stöd och service till vissa 
funktionshindrade”, varför ett beslut om höjning behöver fattas av 
kommunfullmäktige. 
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Såväl socialnämnden som kommunfullmäktige kommer därmed att ha 
möjlighet att påverka både tidpunkten för när en eventuell höjning ska ske, 
om den ska gälla retroaktivt och hur den ska finansieras.” 
  
 

Paragrafen skickas till  
Marita Ljus (SD) 
Sören Rafstedt (M)            
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§ 10 Dnr 2025/00049 

Fråga från Ingvor Bergman (S) till barn- och 
utbildningsnämndens ordförande Sofia Thuvesson (C) 
gällande omorganisation av särskilda 
undervisningsgrupper inom grundskolan 

Bakgrund 
Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Ingvor Bergman (S) följande 
fråga till barn- och utbildningsnämndens ordförande Sofia Thuvesson (C). 

Fråga 
”I mars 2024 tog barn- och utbildningsnämnden (BUN) beslut att göra en 
omorganisation av särskilda undervisningsgrupper inom grundskolans alla 
stadier i kommunen. Detta beslut kommer att få betydande konsekvenser för 
de elever som nu undervisas inom ramen för Lilla Fredriksberg och 
Studiegården. Enligt det beslut som nu är taget i BUN skall dessa elever 
återgå till ordinarie undervisning i sina respektive skolor. Flertalet av de 
elever som är aktuella för den särskilda pedagogik och stöd ryms inom Lilla 
Fredriksberg och Studiegården är i behov av längre tid i undervisningsform 
än det som kommer att erbjudas inom ramen för ”Kraft”. Helt klart är att 
dessa elever har behov av särskilt stöd för att klara skolans måluppfyllelse.  
Vilken slutsats kan man dra av den risk och konsekvensanalys som gjorts för 
de elever som nu befinner sig inom särskild undervisningsgrupp och nu 
kommer att placeras i ordinarie skolverksamhet?  
Vad föranleder att man under pågående termin gör så omfattande förändring 
för elever som finns i denna undervisningsform?” 

Svar 
”Tack för din fråga om omorganisationen av våra särskilda 
undervisningsgrupper. I mars 2024 tog en helt enig nämnd beslut om att 
förändra i organisationen för våra särskilda undervisningsgrupper, SU-
grupper. Detta för att ge fler elever tillgång till stöd eftersom platsbristen var 
en utmaning i den dåvarande organisationen.  
Bakgrunden till beslutet var ett uppdrag som fanns i den socialdemokratiska 
budget och flerårsplan som fullmäktige antog i oktober 2022. Detta ledde till 
att nämnden gav uppdrag i januari 2023 till förvaltningen att ”redovisa hur 
arbetet med särskilda undervisningsgrupper genomförs och hur behovet av 
platser ser ut”. Redovisningen av uppdraget skedde i oktober samma år. I 
den redovisningen framgick att förvaltningen behövde mer tid för att göra en 
fördjupad kartläggning och utredning kring behov, möjligheter och 
förutsättningar för särskilda undervisningsgrupper på skolorna.   
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I mars 2024 var den fördjupade utredningen klar och nämnden var redo att 
gå till beslut. Inga andra förslag på organisation eller förändring har kommit 
upp under tiden vi arbetat med frågan.  
Utredningen visade bland annat att platserna på Lilla Fredriksberg och 
Studiegården många gånger blev stadigvarande och därmed kom väldigt få 
elever till dels. Det skrevs också fram att den långsiktiga målsättningen för 
alla våra elever är att rusta dem för ett meningsfullt vuxenliv och till fortsatta 
studier eller arbete. En kontext där man är länge i en liten grupp med en 
tillrättalagd undervisning och med få sociala kontakter kan bli 
kontraproduktivt när man senare ska ut i ett större sammanhang mot ett 
vuxenliv som ställer mer krav på individens egna drivkrafter. Utvärderingen 
av projektet Kraft som var gjord några månader innan visa att det konceptet 
hade många fördelar vilket borde tas tillvara.  
Utifrån detta landade hela nämnden i beslutet att de då tre SU-grupperna, 
Lilla Fredriksberg, Studiegården och Kraft skulle bilda två nya grupper. 
Samtidigt, vilket är mycket viktigt, så beslöts det att våra autismgrupper 
grundskolan skulle göras om till resursskolor och där ambitionen är att 
platserna där ska utökas, vilket kommer möta en del av det behov som SU-
grupperna täckt upp för under de senaste åren. 
En annan del som betonades i utredningen var svårigheterna kring 
ansökningsförfarandet. Nu startar förvaltningen upp SAMBU-team, 
Samverkan barn och unga. SAMBU består av professioner från CBE, 
socialtjänst, vårdcentral, tandläkare, rehabmottagning, öppen 
fritidsverksamhet, BUP och UPH. I det här teamet kan man som rektor lyfta 
ärenden där man gjort så mycket åtgärder man kan i sin verksamhet. I 
SAMBU-teamet kan man då gemensamt se på hur man kan stötta eleven 
med olika insatser. Kraft kommer att vara en av de insatser som kan 
erbjudas, men det finns många olika insatser som kan erbjudas inom 
SAMBU-teamet.  
Risk och konsekvensanalys är gjord på verksamhetsnivå. Där fångar man 
upp risker som kan komma i samband med att vi nu förändrar verksamheten. 
Ofta handlar det om verksamhetsnära frågor som också hanteras där. 
Med start från och med vecka åtta kommer den nya organisationen vara i 
gång. Det finns många perspektiv att väga in i valet av tidpunkt. Jag har min 
fulla tillit till att professionen som jobbar med eleverna varje dag vet vad 
som lämpar sig bäst. 
I Falköpings kommun hade vi 2024 15 % av våra elever som inte var 
behöriga att söka in till ett nationellt program på gymnasiet. I ljuset av detta 
så tycker jag det är av största vikt att vi tar beslut med syfte att göra det stöd 
som vi kan erbjuda tillgängligt till så många elever som möjligt. Vi har 
ansvar för alla våra elever i vilken skola eller skolform de än befinner sig. 
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Paragrafen skickas till  
Ingvor Bergman (S) 
Sofia Thuvesson (C)            
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§ 11 Dnr 2025/00033 

Arrendeavtal med Falköpings Flygplats Förening för 
del av fastigheten Tåstorp 6:2 (Flygplatsen) 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna arrendeavtal med Falköpings 

Flygplats Förening för del av fastigheten Tåstorp 6:2. 

Jäv 
Jonas Larsson (SD) deltar inte i beslutet på grund av jäv. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige i Falköpings kommun beslutade den 24 juni 2024, § 95, 
att godkänna arrendeavtal mellan Falköpings kommun och Falköpings 
Flygplats Förening. Kommunfullmäktige beslutade även att ansöka om att 
miljötillståndet för flygplatsen skulle upphävas. Av arrendeavtalet framgick 
att det upphörde att vara giltigt om inte domen hade upphävts senast den 31 
december 2024. På grund av personalförändringar har inte någon ansökan 
om upphävande av domen skickats in till mark- och miljödomstolen förrän i 
december 2024. Det innebär att avtalet har förfallit och att 
kommunfullmäktige behöver fatta ett nytt beslut om att godkänna avtalet. 
Det föreslås att avtalet förfaller om inte något beslut om upphävande av 
miljödomen sker senast den 31 maj 2026 och om kommunfullmäktige inte 
fattat beslut om avtalet senast den 31 maj 2025. I övrigt är det samma 
lydelser som i det avtal som antogs av kommunfullmäktige i juni 2024. För 
att undvika en situation där Falköpings kommun får miljödomen upphävd 
snarast behöver ett beslut fattas snarast om att godkänna ett nytt 
arrendeavtal. Förvaltningens föreslår kommunstyrelsen att föreslå 
kommunfullmäktige besluta att godkänna arrendeavtal mellan Falköpings 
kommun och Falköpings Flygplats Förening. 

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 16/2025 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-14 
• Förslag till arrendeavtal  
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Paragrafen skickas till  
Falköpings Flygplats Förening 
Alexander Järkeborn, mark- och exploateringsansvarig 
Erna Pezic, verksamhetschef samhällsbyggnad 
Amelie, Sandström, stadsbyggnadschef 
Morgan Hammarström, park- och gatuchef 
Magnus Fleischer, ekonomichef            
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§ 12 Dnr 2024/00773 

Delårsrapport för kommunalförbundet 
Skaraborgsvatten per den 30 juni 2024  

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna delårsrapport för 

kommunalförbundet Skaraborgsvatten per den 30 juni 2024. 

Sammanfattning 
Skaraborgsvatten har till uppgift att lösa medlemskommunernas 
vattenförsörjning. Direktionen för kommunalförbundet Skaraborgsvatten 
beslutade den 29 augusti 2024, § 17, att godkänna delårsrapporten per den 
30 juni 2024 och att sända den till revisorerna för granskning. 
Kommunledningsförvaltningen föreslår kommunfullmäktige att godkänna 
kommunalförbundet Skaraborgsvattens delårsrapport per den 30 juni 2024. 

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 23/2025 
• Arbetsutskottet § 147/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-11-24 
• Revisorernas bedömning av delårsrapporten, 2024-10-04 
• Yttrande från auktoriserad revisor, KPMG, 2024-10-07 
• Översiktlig granskning av delårsrapporten, KPMG, 2024-10-04 
• Direktionen, § 17/2024 
• Delårsrapport per den 30 juni 2024 

  
 

Paragrafen skickas till  
Kommunalförbundet Skaraborgsvatten, carl.doverholm@skaraborgsvatten.se 
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§ 13 Dnr 2024/00772 

Delårsrapport för kommunalförbundet Avfall och 
Återvinning per den 30 juni 2024  

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna kommunalförbundet Avfall 

och Återvinnings delårsrapport per den 30 juni 2024. 

Sammanfattning 
Kommunalförbundet Avfall och Återvinning Skaraborg ansvarar för den 
kommunala renhållningsskyldigheten i medlemskommunerna. Direktionen 
beslutade den 23 september 2024, § 32, att godkänna delårsrapporten för år 
2024. Kommunledningsförvaltningen föreslår kommunfullmäktige att 
godkänna kommunalförbundet Avfall och Återvinnings delårsrapport per 
den 30 juni 2024. 

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 24/2025 
• Arbetsutskottet § 148/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-11-24 
• Revisorernas bedömning av delårsrapporten, 2024-10-04 
• Yttrande från auktoriserad revisor, KPMG, 2024-10-04 
• Översiktlig granskning av delårsrapporten, KPMG, 2024-10-04 
• Direktionen, § 32/2024 
• Delårsrapport per den 30 juni 2024 

Yttranden 
Albin Gilbertsson (SD) yttrar sig. 
  
 

Paragrafen skickas till  
Avfall och Återvinning Skaraborg, info@avfallskaraborg.se 
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§ 14 Dnr 2024/00796 

Delårsrapport för Skaraborgs kommunalförbund per 
den 31 augusti 2024 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna Skaraborgs 

kommunalförbunds delårsrapport per den 31 augusti 2024. 

Sammanfattning 
Syftet med Skaraborgs kommunalförbund är att tillvarata 
medlemskommunernas intressen och att främja deras samverkan och 
samarbete över kommungränserna. Verksamheten ska vara till kommunal 
nytta och skapa mervärde för medlemmarna. Direktionen för Skaraborgs 
kommunalförbund beslutade den 11 oktober 2024, § 76, att godkänna det 
upprättade delårsbokslutet. Kommunledningsförvaltningen föreslår att 
kommunfullmäktige godkänner Skaraborgs kommunalförbunds 
delårsrapport per den 31 augusti år 2024. 

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 25/2025 
• Arbetsutskottet § 149/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-11-24 
• Revisorernas granskning av delårsrapporten, 2024-10-14 
• Revisionsrapport från PWC, 2024-10-14 
• Yttrande från sakkunnigt biträde, PWC, 2024-10-09 
• Skaraborgs kommunalförbunds direktion § 76/2024 
• Delårsrapport 2024 

  
 

Paragrafen skickas till  
Skaraborgs kommunalförbund, info@skaraborg.se            
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§ 15 Dnr 2024/00808 

Delårsrapport för kommunalförbundet Miljösamverkan 
östra Skaraborg per den 31 augusti 2024 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna kommunalförbundet 

Miljösamverkan östra Skaraborgs delårsrapport per den 31 augusti 2024. 

Sammanfattning 
Kommunalförbundet Miljösamverkan östra Skaraborg (MÖS) har ansvar för 
tillsyn, kontroll och prövning inom miljö- och hälsoskyddsområdet samt 
livsmedelskontroll i medlemskommunerna. Direktionen beslutade den 18 
oktober 2024, § 16, att överlämna kommunalförbundets delårsrapport per 
den 31 augusti 2024 till kommunfullmäktige i förbundets 
medlemskommuner och till förbundets revisorer. Kommunlednings-
förvaltningen föreslår kommunfullmäktige att godkänna kommunalförbundet 
Miljösamverkan östra Skaraborgs delårsrapport per den 31 augusti 2024. 

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 26/2025 
• Arbetsutskottet § 150/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-11-24 
• Revisorernas bedömning av delårsrapporten, 2024-10-23  
• Yttrande från sakkunnigt biträde, PWC 
• Revisionsrapport från PWC, 2024-10-23 
• Direktionen, § 16/2024 
• Delårsrapport 2024 

  
 

Paragrafen skickas till  
Miljösamverkan östra Skaraborg, miljoskaraborg@skovde.se            
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§ 16 Dnr 2024/00778 

Delårsrapport för kommunalförbundet Tolkförmedling 
Väst per den 31 augusti 2024 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna kommunalförbundet 

Tolkförmedling Västs delårsrapport per den 31 augusti 2024. 

Sammanfattning 
Tolkförmedling Väst är ett kommunalförbund med ändamålet att tillgodose 
medlemmarnas behov av språktolk. Förbundet har tilldelats uppdraget att 
bedriva språktolkförmedling och är därmed huvudman för verksamheten. 
Direktionen för Tolkförmedling Väst har den 27 september 2024, § 564, 
beslutat att godkänna delårsrapport 2024. Kommunledningsförvaltningen 
föreslår att kommunfullmäktige godkänner kommunalförbundet 
Tolkförmedling Västs delårsrapport per den 31 augusti 2024. 

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 27/2025 
• Arbetsutskottet § 151/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-11-24 
• Revisorernas bedömning av delårsrapporten, 2024-10-08 
• Yttrande från auktoriserad revisor, KPMG, 2024-10-08 
• Översiktlig granskning av delårsrapporten, KPMG, 2024-10-08 
• Direktionen, § 564/2024 
• Delårsrapport 2024 

  
 

Paragrafen skickas till  
Kommunalförbundet Tolkförmedling Väst, kansli@tolkformedlingvast.se            
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§ 17 Dnr 2024/00729 

Delårsrapport för Samordningsförbundet Skaraborg 
per den 31 augusti 2024 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna Samordningsförbundet 

Skaraborgs delårsrapport per den 31 augusti 2024. 

Sammanfattning 
Samordningsförbundet Skaraborg är en samverkansform för 
Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan, Västra Götalandsregionen och  
14 kommuner i Skaraborg. Styrelsen för Samordningsförbundet Skaraborg 
beslutade den 24 september 2024, § 6 a, att godkänna delårsredovisningen. 
Kommunledningsförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige godkänner 
Samordningsförbundet Skaraborgs delårsrapport per den 31 augusti 2024. 

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 28/2025 
• Arbetsutskottet § 152/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-11-24 
• Protokoll från styrelsen för Samordningsförbundet Skaraborg,  
• 2024-09-24 
• Samordningsförbundet Skaraborgs delårsredovisning per den 31 

augusti 2024 
  
 

Paragrafen skickas till  
Samordningsförbundet Skaraborg, info@samskaraborg.se            
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§ 18 Dnr 2024/00316 

Besvarande av motion från Malte Svensson (SD) och 
Johanna Johansson (SD) om att upprätta en krisfolder 
som skickas till samtliga hushåll i kommunen 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen vara besvarad. 

Sammanfattning 
Malte Svensson (SD) och Johanna Johansson (SD) har för 
Sverigedemokraterna väckt en motion om att Falköpings kommun ska ta 
fram en kommunanpassad krisfolder som ska skickas till alla hushåll. 
Nämnden för samhällsskydd mellersta Skaraborg föreslår att motionen ska 
anses vara besvarad då ett arbete motsvarande motionens intentioner sedan 
tidigare är planerat att utföras. Arbetet behöver även synkas med 
framtagandet av trygghetspunkter och informationspunkter. 
Kommunledningsförvaltningen föreslår att motionen ska anses vara 
besvarad. 

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 29/2025 
• Arbetsutskottet § 153/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-11-19 
• Nämnden för samhällsskydd mellersta Skaraborg, § 26/2024 
• Tjänsteutlåtande från samhällsskyddsförvaltningen, 2024-08-19 
• Kommunfullmäktige, § 54/2024 
• Motionen 

Yttranden 
Malte Svensson (SD) yttrar sig.     
  
 

Paragrafen skickas till  
Motionärerna            
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
33 (49) 

Sammanträdesdatum 
2025-01-27 

 
 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

§ 19 Dnr 2023/01332 

Besvarande av motion från Ingvor Bergman (S) om att 
ge socialnämnden i uppdrag att ta fram ett lokalt avtal 
där det möjliggörs ständig helgtjänstgöring inom 
vårdyrken 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 

Reservation 
Samtliga tjänstgörande ledamöter från Socialdemokraterna; Johanna 
Svensson (S), Niclas Hillestrand (S), Ingvor Bergman (S), Patrik Björck (S), 
Heléne Svensson (S), Fredy Neüman (S), Lisbeth Ek (S), Thomas Svensson 
(S), Karolina Bergström (S), Lille-Mor Bertilsson (S), Roger Lundberg (S), 
Monica Janzon (S), Maria Henriksson (S), Patrik Andersson (S), Corry 
Thuresson (S) och Marie Post (S) reserverar sig till förmån för Ingvor 
Bergmans (S) med fleras yrkande. 

Sammanfattning 
Socialdemokraterna har genom Ingvor Bergman (S) väckt en motion om att 
ge socialnämnden i uppdrag att tillsammans med HR-avdelningen ta fram ett 
lokalt avtal där det möjliggörs att arbeta ständig helgtjänstgöring inom 
vårdyrken samt att socialnämnden får i uppdrag att ta fram schemaförslag på 
ständig helgtjänstgöring. Motionen har remitterats till socialnämnden som 
föreslår att motionen ska avslås. Av socialnämndens yttrande framgår att 
nämnden anser att eventuella fördelar med ständig helgtjänstgöring med 
bibehållen heltidslön inte uppvägs av den kostnad som skulle uppstå. I 
nuvarande ekonomiska läge finns inte förutsättningar för detta förslag. 
Flertalet kommuner gör eller planerar försök med helgtjänster. Det är också 
ett sätt att möta de skärpta kraven på dygnsvila. I de kommunerna där detta 
har införts nämns att det går att kombinera med studier alternativt förlänga 
arbetslivet för äldre medarbetare som funderar på pension alternativt gå ner i 
tid. Kommunledningsförvaltningen anser att detta principiellt kan vara ett 
förslag att utreda, men det bör göras när det finns ekonomiska förutsättningar 
att genomföras.  
Kommunledningsförvaltningen föreslår att motionen ska avslås dels med 
hänsyn till ekonomiska skäl, men även med hänsyn till organisatoriska och 
praktiska utmaningar såsom omstruktureringar av nuvarande arbetsrutiner 
och scheman vilket även andra kommuner belyser vikten av. 
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
34 (49) 

Sammanträdesdatum 
2025-01-27 

 
 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 30/2025 
• Arbetsutskottet § 154/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen 2024-09-10 
• Socialnämnden § 55/2024 
• Tjänsteutlåtande från socialförvaltningen, 2024-05-02 
• Kommunfullmäktige § 99/2023 
• Motionen 

Yttranden 
Albin Gilbertsson (SD) och Mikael Lund (SD) yttrar sig. 

Yrkanden 
Ingvor Bergman (S), Johanna Svensson (S) och Niclas Hillestrand (S) yrkar 
bifall till motionen. 
Adam Johansson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag respektive 
Ingvor Bergmans (S) med fleras yrkande och finner att kommunfullmäktige 
har beslutat att avslå motionen. 
Omröstning begärs. 
Följande propositionsordning godkänns. 
För att rösta enligt kommunstyrelsens förslag att avslå motionen, rösta ja. 
För att rösta enligt Ingvor Bergmans (S) med fleras yrkande att bifalla 
motionen, rösta nej. 
Med omröstningsresultatet 35 ja respektive 16 nej, har kommunfullmäktige 
beslutat enligt kommunstyrelsens förslag. 

Omröstningslista § 19 

 Ledamöter Ja Nej Avstår 

M 1:e vice ordförande Anders Winlöf X   

S Lisbeth Ek  X  
S Johanna Svensson   X  

M Adam Johansson X   
SD Jonas Larsson X   
S Niclas Hillestrand  X  

C Karola Svensson X   
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
35 (49) 

Sammanträdesdatum 
2025-01-27 

 
 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

Omröstningslista § 19 

 Ledamöter Ja Nej Avstår 

M  Johan Eriksson X   
SD Johanna Johansson X   
S Ingvor Bergman  X  

V Erik Kyrkander X   
M Johanna Bladh X   

S Patrik Björck  X  
SD Albin Gilbertsson X   

S Heléne Svensson  X  
M Sture Olsson X   
C Stefan Lennartsson X   

SD Marita Ljus X   
S Fredy Neüman  X  

KD Natalie Lidén X   
S Maria Henriksson  X  
L Annika Carp X   

SD Christer Carlsson X   
MP Anders Blom X   

M  Lena Sjödahl X   
S Roger Lundberg  X  

V Charlotte Isaksson X   
SD Malte Svensson X   
C Anna Nyberg X   

S Patrik Andersson  X  
M Per Halldén X   

S Thomas Svensson  X  
SD Christopher Münch X   
M Pema Malmgren X   

KD Maria Bruckshaw X   
S Karolina Bergström  X  
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
36 (49) 

Sammanträdesdatum 
2025-01-27 

 
 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

Omröstningslista § 19 

 Ledamöter Ja Nej Avstår 

SD Mikael Lund X   
C Vanja Wallemyr X   
M Joel Linnarsson Jansson X   

S Monica Janzon  X  
S Lille-Mor Bertilsson  X  

SD Susanne Carlsson X   
M Christina Jorméus X   

V Emil Estébanez X   
S Corry Thuresson  X  
SD Milada Wurm X   

M Elias Assio X   
S Marie Post  X  

KD Sam Jubrant X   
C Niclas Fällström X   

KD Ordförande Dan Hovskär X   

 Summa 35 16  

 
  
 

Paragrafen skickas till  
Motionärerna           
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
37 (49) 

Sammanträdesdatum 
2025-01-27 

 
 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

§ 20 Dnr 2024/00091 

Besvarande av motion från Heléne Svensson (S) och 
Marie Post (S) om utvecklingen vid konstgräsplanerna 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 

Sammanfattning 
Heléne Svensson (S) och Marie Post (S) har väckt en motion om utveckling 
vid konstgräsplanerna Ållevi och Odenvi. I motionen föreslås att kommunen 
ska ta fram en ekonomisk plan för byte av underlag på konstgräsplanerna, 
samt en långsiktig utvecklingsplan för området som inkluderar faciliteter 
som klubbförråd, kiosk och speakerbås. Även utvecklingen av området runt 
boulebanorna nämns. Kultur- och fritidsnämnden har föreslagit att motionen 
ska avslås, eftersom det i nuläget saknas tillräcklig information och det 
behövs ett mer övergripande perspektiv på fotbollsverksamhetens utveckling 
i kommunen. Det finns också oklarheter kring hållbara alternativ till 
gummigranulat i konstgräsplaner. Mot bakgrund av kultur- och 
fritidsnämndens yttrande föreslår kommunledningsförvaltningen att 
motionen ska avslås. 

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 31/2025 
• Arbetsutskottet § 155/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-09-10 
• Kultur- och fritidsnämnden § 47/2024 
• Kommunfullmäktige § 3/2024 
• Motionen 

  
 

Paragrafen skickas till  
Motionärerna            
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
38 (49) 

Sammanträdesdatum 
2025-01-27 

 
 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

§ 21 Dnr 2024/00997 

Val av lekmannarevisor för stiftelsen Emma 
Johanssons minnesfond 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige väljer Anette Larsson (SD) till lekmannarevisor för 

stiftelsen Emma Johanssons minnesfond från och med den 15 februari 
2025 intill dess att granskningen för verksamhetsåret 2026 är slutförd. 

Beslutsunderlag 
• Kommunfullmäktiges valberedning § 1/2025 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-12-27 

  
 

Paragrafen skickas till  
Anette Larsson (SD)  
Stiftelsen Emma Johanssons minnesfond 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör            
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
39 (49) 

Sammanträdesdatum 
2025-01-27 

 
 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

§ 22 Dnr 2024/00998 

Val av lekmannarevisor för stiftelsen stipendiefonden i 
Falköpings kommuns grundskola 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige väljer Anette Larsson (SD) till lekmannarevisor för 

stiftelsen Stipendiefonden i Falköpings kommuns grundskola från och 
med den 15 februari 2025 intill dess att granskningen för verksamhetsåret 
2026 är slutförd. 

Beslutsunderlag 
• Kommunfullmäktiges valberedning § 2/2025 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-12-27 

  
 

Paragrafen skickas till  
Anette Larsson (SD)  
Stiftelsen Stipendiefonden i Falköpings kommuns grundskola 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör            
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
40 (49) 

Sammanträdesdatum 
2025-01-27 

 
 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

§ 23 Dnr 2025/00006 

Val av lekmannarevisor för stiftelsen Albin Svenssons 
stipendiefond 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige väljer Ingrid Wirstam Schwanborg (S) till 

lekmannarevisor för stiftelsen Albin Svenssons stipendiefond från och 
med den 15 februari 2025 intill dess att granskningen för verksamhetsåret 
2026 är slutförd. 

Beslutsunderlag 
• Kommunfullmäktiges valberedning § 3/2025 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-03 

  
 

Paragrafen skickas till  
Ingrid Wirstam Schwanborg (S) 
Stiftelsen Albin Svenssons stipendiefond 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör            
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
41 (49) 

Sammanträdesdatum 
2025-01-27 

 
 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

§ 24 Dnr 2025/00007 

Val av lekmannarevisor för stiftelsen Albin Svenssons 
donationsfond 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige väljer Ingrid Wirstam Schwanborg (S) till 

lekmannarevisor för stiftelsen Albin Svenssons donationsfond från och 
med den 15 februari 2025 intill dess att granskningen för verksamhetsåret 
2026 är slutförd. 

Beslutsunderlag 
• Kommunfullmäktiges valberedning § 4/2025 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-03 

  
 

Paragrafen skickas till  
Ingrid Wirstam Schwanborg (S) 
Stiftelsen Albin Svenssons donationsfond 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör            
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
42 (49) 

Sammanträdesdatum 
2025-01-27 

 
 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

§ 25 Dnr 2024/00941 

Entledigande av Kristina Lidén (M) från uppdraget som 
ersättare i kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att entlediga Kristina Lidén (M) från 

uppdraget som ersättare i kommunfullmäktige från och med den  
15 februari 2025.  

2   Kommunfullmäktige anhåller om ny sammanräkning från Länsstyrelsen 
för utseende av ny ersättare i kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-17  
• Avsägelse    

  
 

Paragrafen skickas till  
Kristina Lidén (M) 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör            
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
43 (49) 

Sammanträdesdatum 
2025-01-27 

 
 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

§ 26 Dnr 2024/00927 

Entledigande av Fatima Hussaini (M) från uppdraget 
som ersättare i kultur- och fritidsnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige entledigar Fatima Hussaini (M) från uppdraget som 

ersättare i kultur- och fritidsnämnden från och med den 15 februari 2025. 
2   Kommunfullmäktige beslutar lämna uppdraget som ersättare i kultur- och 

fritidsnämnden vakant till nästa sammanträde med kommunfullmäktige.  

Beslutsunderlag 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-17 
• Avsägelse 

Yrkanden 
Pema Malmgren (M) yrkar att uppdraget som ersättare i kultur- och 
fritidsnämnden lämnas vakant till nästa sammanträde med 
kommunfullmäktige.   

Beslutsgång   
Ordföranden ställer proposition på Pema Malmgrens (M) yrkande och finner 
att kommunfullmäktige har beslutat att lämna uppdraget som ersättare i 
kultur- och fritidsnämnden vakant till nästa sammanträde med 
kommunfullmäktige. 
  
 

Paragrafen skickas till  
Fatima Hussaini (M) 
Kultur- och fritidsnämnden 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör 
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
44 (49) 

Sammanträdesdatum 
2025-01-27 

 
 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

§ 27 Dnr 2024/00975 

Entledigande av Elisabeth Klang (V) från uppdraget 
som ledamot i kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att entlediga Elisabeth Klang (V) från 

uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige från och med den  
15 februari 2025.  

2   Kommunfullmäktige anhåller om ny sammanräkning från Länsstyrelsen 
för utseende av ny ledamot i kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-17 
• Avsägelse 

  
 

Paragrafen skickas till  
Elisabeth Klang (V) 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör 
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
45 (49) 

Sammanträdesdatum 
2025-01-27 

 
 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

§ 28 Dnr 2024/00976 

Entledigande av Elisabeth Klang (V) från uppdraget 
som ledamot i barn- och utbildningsnämnden  

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige entledigar Elisabeth Klang (V) från uppdraget som 

ledamot i barn- och utbildningsnämnden från och med den 15 februari 
2025. 

2   Kommunfullmäktige väljer Iowan Hedendahl (V) till uppdraget som 
ledamot i barn- och utbildningsnämnden från och med den 15 februari 
2025 till och med den 31 december 2026. 

3   Kommunfullmäktige beslutar att lämna uppdraget som ersättare i barn- 
och utbildningsnämnden vakant till nästa sammanträde med 
kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-17 
• Avsägelse 

Yrkanden 
Erik Kyrkander (V) yrkar att välja Iowan Hedendahl (V) till uppdraget som 
ledamot i barn- och utbildningsnämnden samt att lämna uppdraget som 
ersättare i barn- och utbildningsnämnden vakant till nästa sammanträde med 
kommunfullmäktige.     

Beslutsgång 
Ordföranden ställer först proposition på Erik Kyrkanders (V) yrkande till 
beslutspunkt 2 och finner att kommunfullmäktige har beslutat att välja Iowan 
Hedendahl (V) till uppdraget som ledamot. Ordföranden ställer sedan 
proposition på Erik Kyrkanders (V) yrkande att lämna uppdaget som 
ersättare vakant och finner att kommunfullmäktige har beslutat enligt 
yrkandet. 
  
 

Paragrafen skickas till  
Elisabeth Klang (V) 
Iowan Hedendahl (V) 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör 
Barn- och utbildningsnämnden           
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
46 (49) 

Sammanträdesdatum 
2025-01-27 

 
 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

§ 29 Dnr 2024/01008 

Entledigande av Berit Andersson (M) från uppdraget 
som ersättare i kompetens- och arbetslivsnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige entledigar Berit Andersson (M) från uppdraget som 

ersättare i kompetens- och arbetslivsnämnden från och med den 
15 februari 2025. 

2   Kommunfullmäktige beslutar att lämna uppdraget som ersättare i 
kompetens- och arbetslivsnämnden vakant till nästa sammanträde med 
kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-17 
• Avsägelse 

Yrkanden 
Pema Malmgren (M) yrkar att uppdraget som ersättare i kompetens- och 
arbetslivsnämnden lämnas vakant till nästa sammanträde med 
kommunfullmäktige     

Beslutsgång 
Ordföranden ställer proposition på Pema Malmgrens (M) yrkande och finner 
att kommunfullmäktige har beslutat att lämna uppdraget som ersättare i 
kompetens- och arbetslivsnämnden vakant till nästa sammanträde med 
kommunfullmäktige. 
  
 

Paragrafen skickas till  
Berit Andersson (V) 
Kompetens- och arbetslivsnämnden 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör 
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
47 (49) 

Sammanträdesdatum 
2025-01-27 

 
 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

§ 30 Dnr 2025/00021 

Entledigande av Britt-Marie Aronsson (KD) från 
uppdraget som ledamot i kommunfullmäktiges 
valberedning 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige entledigar Britt-Marie Aronsson (KD) från 

uppdraget som ledamot i kommunfullmäktiges valberedning från och med 
den 15 februari 2025. 

2   Kommunfullmäktige väljer Conny Persson (KD) till uppdraget som 
ledamot i kommunfullmäktiges valberedning från och med den  
15 februari 2025 till och med den 31 december 2026. 

3   Kommunfullmäktige väljer Daniel Sigfridsson (KD) till uppdraget som 
ersättare i kommunfullmäktiges valberedning från och med den  
15 februari 2025 till och med den 31 december 2026. 

Beslutsunderlag 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-17 
• Avsägelse 

Yrkanden 
Maria Bruckshaw (KD) yrkar att välja Conny Persson (KD) till ledamot och 
Daniel Sigfridsson (KD) till ersättare.     

Beslutsgång 
Ordföranden ställer proposition på Maria Bruckshaws (KD) yrkande och 
finner att kommunfullmäktige har beslutat enligt yrkandet. 
  
 

Paragrafen skickas till  
Britt-Marie Aronsson (KD) 
Conny Persson (KD) 
Daniel Sigfridsson (KD) 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör 
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§ 31 Dnr 2025/00044 

Entledigande av Göran Gustafsson (S) från uppdraget 
som revisor för Miljösamverkan östra Skaraborg 

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige entledigar Göran Gustafsson (S) från uppdraget som 

revisor för Miljösamverkan östra Skaraborg från och med den 15 februari 
2025.  

Beslutsunderlag 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-17 
• Avsägelse 

  
 

Paragrafen skickas till  
Göran Gustafsson (S) 
Anna-Karin Linder, administratör        
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§ 32 Dnr 2024/00993 

Kommunfullmäktiges anmälningsärenden  

Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att nedanstående förteckning över 

anmälningsärenden läggs till handlingarna. 

Anmälningsärenden 
Dokument id.  Beskrivning 
104873 Mötesanteckningar - Kommunfullmäktiges beredning för 

framtidens äldreomsorg 2024-12-10 

104911 Protokollsutdrag från socialnämnden § 134/2024 - Beslut om 
rapportering av ej verkställda gynnande beslut enligt 
socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 
funktionshindrade (LSS) kvartal tre år 2024 

104912 Rapport över ej verkställda gynnande beslut enligt 
socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 
funktionshindrade (LSS) kvartal tre år 2024 
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Plats och tid Kommunfullmäktiges sessionssal, Stadshuset klockan 18:30–21:13 


Beslutande Dan Hovskär (KD), Ordförande 
Anders Winlöf (M), 1:e vice ordförande 
Lisbeth Ek (S) tjänstgör. ers. 
Johanna Svensson (S) 
Adam Johansson (M) 
Jonas Larsson (SD) §§ 1–10, 12–32 
Britt-Marie Jokela (SD) tjänstgör. ers.  
§ 11 
Niclas Hillestrand (S) 
Karola Svensson (C) 
Johan Eriksson (M) 
Johanna Johansson (SD) 
Ingvor Bergman (S) 
Erik Kyrkander (V) 
Johanna Blad (M) 
Johanna Blad (M) tjänstgör. ers. 
Patrik Björck (S) 
Albin Gilbertsson (SD) 
Heléne Svensson (S) 
Sture Olsson (M) 
Stefan Lennartsson (C) 
Marita Ljus (SD) 
Fredy Neüman (S) 
Nathalie Lidén (KD) tjänstgör. ers. 
Maria Henriksson (S) 
Annika Carp (L) 
Christer Carlsson (SD) 
A d  Bl  (MP) 
 


Lena Sjödahl (M) 
Roger Lundberg (S) tjänstgör. ers. 
Charlotte Isaksson (V) tjänstgör. ers. 
Malte Svensson (SD) 
Anna Nyberg (C) tjänstgör. ers. 
Patrik Andersson (S) 
Per Halldén (M) tjänstgör. ers. 
Thomas Svensson (S) 
Christopher Münch (SD) 
Pema Malmgren (M) 
Maria Bruckshaw (KD) 
Karolina Bergström (S) 
Mikael Lund (SD) 
Vanja Wallemyr (C) 
Joel Linnarsson Jansson (M) 
Monica Janzon (S) tjänstgör. ers. 
Lille-Mor Bertilsson (S) 
Susanne Carlsson (SD) 
Christina Jorméus (M) 
Emil Estébanez (V) 
Corry Thuresson (S) 
Milada Wurm (SD) tjänstgör. ers. 
Elias Assio (M) 
Marie Post (S) 
Sam Jubrant (KD) 
Niclas Fällström (C) 


Ersättare 
 


Staffan Nilsson (S) 
Ingvor Arnoldsson (S) 
Kent Mossby (M) 
Roger Lidén (M) 
Britt-Marie Jokela (SD) §§ 1–10, 12–32 
Matti Qvist (SD) 
 
 


Hasse Lagerström (SD) 
Emil Larsson (C) 
Scott Schylander (V) 
Dag Högrell (L) 
Mikael Wendt (L) 


Övriga närvarande 
 
 
 


Sara Cronholm, kommunjurist 
Jenny Trygg, kommunsekreterare 
Sofia Thuvesson (C), ordförande barn- och utbildningsnämnden 
Sören Rafstedt (M), ordförande socialnämnden 


Justerare Johan Eriksson (M) och Ingvor Bergman (S) 
Underskrifter Protokollet har justerats digitalt och saknar därför underskrifter 
 
Sekreterare Jenny Trygg Paragrafer §§ 1–32 
Ordförande Dan Hovskär 
Justerare  Johan Eriksson               Ingvor Bergman 


 
ANSLAGSBEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 


Organ Kommunfullmäktige 


Sammanträdesdatum 2025-01-27 
Justeringsdatum 2025-02-07 


Anslaget är uppsatt  2025-02-10–2025-03-03 


Förvaringsplats för protokollet Kommunledningsförvaltningen 
Underskrift Digitalt genom anslag 


 Jenny Trygg 
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Förteckning över ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige under  
mandatperioden 2022–2026 
Ledamöter 
Dan Hovskär (KD), Ordförande 
Anders Winlöf (M), 1:e vice ordförande 
Henrik Brolin (S), 2:e vice ordförande 
Johanna Svensson (S) 
Adam Johansson (M) 
Jonas Larsson (SD) 
Niclas Hillestrand (S) 
Karola Svensson (C) 
Johan Eriksson (M) 
Johanna Johansson (SD) 
Ingvor Bergman (S) 
Erik Kyrkander (V) 
Caroline Lundberg (M) 
Patrik Björck (S) 
Albin Gilbertsson (SD) 
Heléne Svensson (S) 
Sture Olsson (M) 
Stefan Lennartsson (C) 
Marita Ljus (SD) 
Fredy Neüman (S) 
Göran Gynnemo (KD) 
Maria Henriksson (S) 
Annika Carp (L) 
Christer Carlsson (SD) 
Anders Blom (MP) 
Lena Sjödahl (M) 
Hassan Hussein (S) 
Elisabeth Klang (V) 
Malte Svensson (SD) 
Ali Liaqat (C) 
Patrik Andersson (S) 
Håkan Pettersson (M) 
Thomas Svensson (S) 
Christopher Münch (SD) 
Pema Malmgren (M) 
Maria Bruckshaw (KD) 
Karolina Bergström (S) 
Mikael Lund (SD) 
Vanja Wallemyr (C) 
Joel Linnarsson Jansson (M) 
Kovan Akrawi (S) 
Lille-Mor Bertilsson (S) 
Susanne Carlsson (SD) 
Christina Jorméus (M) 
Emil Estébanez (V) 
Corry Thuresson (S) 
Sonja Eriksson (SD) 
Elias Assio (M) 
Marie Post (S) 
Sam Jubrant (KD) 
Niclas Fällström (C) 


Ersättare 
Alex Bergström (S) 
Lisbeth Ek (S) 
Björn Lugn (S) 
Anna Bella Nordh Fahlqvist (S) 
Roger Lundberg (S) 
Monica Janzon (S) 
Staffan Nilsson (S) 
Ingvor Arnoldsson (S) 
Johanna Blad (M) 
Per Halldén (M) 
Kent Mossby (M) 
Kristina Lidén (M) 
Roland Svensson (M) 
Roger Lidén (M) 
Milada Wurm (SD) 
Britt-Marie Jokela (SD) 
Matti Qvist (SD) 
Jens Larsson (SD) 
Hasse Lagerström (SD) 
Anna Nyberg (C) 
Joel Grafström (C) 
Emil Larsson (C) 
Anna-Sara Ståtenhag (KD) 
Nathalie Lidén (KD) 
Charlotte Isaksson (V) 
Scott Schylander (V) 
Dag Högrell (L) 
Mikael Wendt (L) 
Marie Leward Westin (MP) 
Mats Svanteman (MP) 


Gruppledare 
Niclas Hillestrand (S) 
Jonas Larsson (SD) 
Anders Winlöf (M)  
Karola Svensson (C) 
Göran Gynnemo (KD) 
Erik Kyrkander (V) 
Martin Johansson (L) 
Marie Leward Westin (MP) 
Anders Blom (MP) 
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§ 1 Dnr 2025/00059 


Motion från Albin Gilbertsson (SD) och Jonas Larsson 
(SD) om revidering av ekonomiplaneringsprocesserna i 
Falköpings kommun 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande. 


Bakgrund 
Albin Gilbertsson (SD) och Jonas Larsson (SD) har väckt en motion om 
revidering av ekonomiplaneringsprocesserna i Falköpings kommun. Av 
motionen framgår följande: 
”En effektiv ekonomiplanering är avgörande för att en kommun ska kunna 
fatta välgrundade beslut och säkerställa en hållbar ekonomisk utveckling. 
Jämfört med flera andra kommuner i bland annat Skaraborg sker beslut om 
flerårsplan för Falköpings kommun relativt sent på året. Detta kan begränsa 
möjligheterna till förberedelser och tillämpningar av prioriteringar, 
fokusområden och strategier som flerårsplanen omfattar. Tidigarelägger vi 
processen för arbetet med flerårsplanen innebär det att kommunens nämnder 
och verksamhetsområden ges bättre förutsättningar för planering och 
genomförande. Det skulle även ge ökad tydlighet till medborgarna och andra 
kommuner. Vid oväntade händelser eller om behov uppstår senare på året 
finns alltid möjlighet att anta en tilläggsbudget för att justera de ekonomiska 
ramarna. Under år med ordinarie val i Sverige kan det också anses lämpligt 
att göra förändringar sent på året för det fall att de politiska 
majoritetsförhållandena ändrats i fullmäktige efter valet. 
Med bakgrund av ovan föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 
Att ge kommunstyrelsen i uppdrag att inför beslut om flerårsplan för 2027 
utreda en tidigareläggning av processen så att beslutet om flerårsplan fattas 
av fullmäktige innan juli månad.” 
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§ 2 Dnr 2025/00060 


Motion från Albin Gilbertsson (SD), Milada Wurm (SD) 
och Malte Svensson (SD) om strategi för ödehus i 
Falköpings kommun 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande. 


Bakgrund 
Albin Gilbertsson (SD), Milada Wurm (SD) och Malte Svensson (SD) har 
väckt en motion om strategi för ödehus i Falköpings kommun. Av motionen 
framgår följande. 
”Landsbygden har i tusentals år varit Sveriges, Västergötlands och 
Falköpings viktigaste resurs. Det är från landsbygden som vi säkrat 
livsmedelsförsörjning och där historiskt befolkningen var centrerad. Än idag 
utgör landsbygden en viktig del av vår ekonomi, både nationellt och lokalt. 
Definitionen av vad landsbygd är varierar runtom i Sverige, men Falköpings 
kommun har, trotts ett gott geografiskt läge med relativt bra 
kommunikationer en stor och befolkningsrik landsbygd. Det finns idag goda 
förutsättningar för att hela kommunen ska leva, förutsatt att man fortsatt 
arbetar med värdena att värna närhet till samhällsservice och kulturutbud på 
landsbygden. I det pågående arbetet med översiktsplan finns inspirationer att 
hämta från andra kommuner, däribland Falkenbergs kommun och Ragunda 
kommun, som tidigt tog ett kommunalt beslut att kartlägga antalet ödehus i 
kommunen. Hylte kommun har tidigare drivit ett framgångsrikt projekt 
under banderollen ”Lev din dröm” där man kartlagde ödehusen i kommunen 
och kontaktade ägarna ifall de skulle vara villiga att sälja sina fastigheter. 
Bakgrunden till att husen står öde kan variera. Det skulle exempelvis kunna 
finnas en tvist kring avtalet eller att man ärvt fastigheten och behållit det på 
grund av ett uppskattat ringa värde. Oaktat är det av intresse för kommunen 
att skapa sig en helhetsbild kring detta och att vi arbetar med en strategi för 
att kartlägga antalet ödehus i kommunen. 
Med bakgrund av ovan föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 
Att Falköpings kommun omfamnar ett arbetssätt för att kartlägga antalet 
ödehus i kommunen samt kontakta ägarna till dessa för att undersöka 
intresset för att sälja fastigheten.” 
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§ 3 Dnr 2025/00048 


Motion från Johanna Svensson (S) om utbildning för att 
möta personer med psykisk ohälsa och arbeta med 
suicidprevention  


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande. 


Bakgrund 
Johanna Svensson (S) har väckt en motion om utbildning för att möta 
personer med psykisk ohälsa och arbeta med suicidprevention. Av motionen 
framgår följande. 
”Psykisk ohälsa är ett växande samhällsproblem som påverkar såväl 
individer som närstående och samhället i stort. Kommunens medarbetare och 
chefer möter dagligen människor i olika livssituationer, där kunskap om 
psykisk ohälsa och suicidprevention kan vara avgörande för att ge rätt stöd 
och insatser. För att stärka kommunens förmåga att bemöta personer med 
psykisk ohälsa och förebygga självmord behövs en strukturerad och 
långsiktig satsning på utbildning och kompetensutveckling. Modellen 
”Psykisk livräddning” är en utbildning som kan genomföras på till exempel 
ett APT eller på ett annat sätt implementeras i kommunens verksamheter.  
Motiveringen för att genomföra utbildning för medarbetare och chefer är att 
kommunen kan:  


• Förbättra bemötandet av personer med psykisk ohälsa.  
• Stärka insatserna för suicidprevention.  
• Skapa en mer inkluderande och trygg arbetsmiljö för anställda.  
• Förebygga psykisk ohälsa och dess negativa konsekvenser, vilket på 


sikt sparar både mänskligt lidande och ekonomiska resurser.  


Vi tror att denna satsning kommer att bidra till att göra vår kommun till en 
tryggare och mer välmående plats för alla. För att säkerställa att kommunens 
chefer och medarbetare har rätt verktyg och kompetens för att möta dessa 
utmaningar föreslås följande. 
Att fullmäktige beslutar att kommunstyrelsen ger HR-avdelningen i uppdrag 
att ta fram en utbildningsplan för chefer och medarbetare om bemötande av 
personer med psykisk ohälsa samt suicidprevention enligt 
utbildningsmodellen ”Psykisk livräddning”.” 
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§ 4 Dnr 2025/00047 


Motion från Karolina Bergström (S) och Ingvor 
Bergman (S) om förbättrat stöd för barn med 
neuropsykiatriska funktionsnedsättningar i förskola 
och skola  


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande. 


Bakgrund 
Karolina Bergström (S) och Ingvor Bergman (S) har väckt en motion om 
förbättrat stöd för barn med neuropsykiatriska funktionsnedsättningar i 
förskola och skola. Av motionen framgår följande. 
”Enligt skollagen ska alla elever, oavsett skolform, ges möjlighet att 
utvecklas så långt som möjligt utifrån utbildningens mål. Tyvärr ser vi att 
detta inte alltid efterlevs, särskilt för elever med neuropsykiatriska 
funktionsnedsättningar (NPF) som ADHD, autism, ångest och 
språkstörningar. En växande andel av eleverna har NPF, vilket ställer stora 
krav på förskola och skola att anpassa undervisningen. Samtidigt visar 
Skolinspektionen att elever med NPF är överrepresenterade i statistiken för 
omfattande skolfrånvaro, vilket tyder på brister i förmåga att möta dessa 
elevers behov.  
Specialpedagogiska myndigheten och riksförbundet Attention larmar om att 
barn med NPF ofta får stöd för sent, eller inte alls, och halkar därför efter i 
skolan. Enligt specialpedagogiska myndigheten har omkring 10 % av 
eleverna i Sverige någon form av NPF, men trots att skollagen kräver 
anpassningar får många barn inte det stöd de har rätt till. Studier från 
Karolinska institutet visar att tre av fyra lärare saknar tillräckliga kunskaper 
om NPF, och två av tre uppger att deras skolor saknar de resurser som krävs 
för att ge elever med NPF rätt stöd.  
Även föräldranätverket, ”Rätten till utbildning”, styrker vikten av ökat stöd 
och kunskap inom NPF. Föräldranätverket har samkört skolstatistik från 
SCB och Socialstyrelsens patientregister för att undersöka hur elever med 
NPF klarar skolan. Av de närmare 120 000 elever som gick ut årskurs nio år 
2022, saknade en tredjedel av eleverna med NPF gymnasiebehörighet.  


Problembild 
Kunskapsbrist hos skolpersonal: En studie från Karolinska Institutet visar att 
majoriteten av lärare saknar grundläggande kunskaper om NPF, vilket leder 
till bristfällig anpassning av undervisningen. Brist på förståelse för NPF i 
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skolmiljön skapar en otrygg situation för dessa elever, särskilt i högre 
årskurser där behovet av individanpassat stöd ofta förbises.  
Skolfrånvaro och ofullständig behörighet: Enligt Skolinspektionens 
granskningar och Attentions undersökningar är hög skolfrånvaro vanligt 
bland elever med NPF. Nästan en fjärdedel av eleverna med NPF är hemma 
hela eller större delen av tiden, och hälften saknar utredning kring frånvaron. 
Detta leder till att många elever inte uppnår gymnasiebehörighet.  
Bristande stöd och anpassningar: Nästan alla vårdnadshavare till barn med 
NPF uppger att deras barn behöver stöd och anpassningar för att klara 
skolan, men knappt hälften får detta. Förseningar i stödinsatser leder till att 
elever halkar efter och tappar motivationen, vilket skapar ytterligare hinder 
för fortsatt utbildning och yrkesliv.  
Sammantaget krävs ökad medvetenhet och utbildning samt snabba och 
effektiva stödinsatser för att förbättra situationen för barn med NPF.  
För att uppnå en NPF-säkrad förskola och skola krävs en välfungerande 
samverkan mellan vårdnadshavare, förskola och skola, andra kommunala 
verksamheter samt hälso- och sjukvården. 
Vi Socialdemokrater yrkar att kommunfullmäktige ger följande uppdrag. 
Att barn- och utbildningsnämnden säkerställer att barn med NPF får tidigt 
och kontinuerligt stöd.  
Att barn- och utbildningsnämnden ges i uppdrag att ta fram en plan för att 
NPF-säkra kommunens förskolor och skolor.” 
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§ 5 Dnr 2025/00046 


Motion från Niclas Hillestrand (S) och Johanna 
Svensson (S) om subventionerat fritidskort för 
ungdomar under sommarlovet 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande. 


Bakgrund 
Niclas Hillestrand (S) och Johanna Svensson (S) har väckt en motion om 
subventionerat fritidskort för ungdomar under sommarlovet. Av motionen 
framgår följande: 
”Vi socialdemokrater ser att alla ungdomar ska ges lika möjligheter att forma 
sin framtid och ta del av de möjligheter som finns i vår kommun. Sommaren 
är en tid då många ungdomar för första gången kommer ut i arbetslivet 
genom sommarjobb, vilket är en viktig del av deras utveckling och bidrar till 
deras självständighet. För att kunna ta sommarjobb behöver många 
ungdomar förflytta sig inom kommunen, länet eller regionen. Därför kan ett 
fritidskort vara avgörande för att ungdomar ska kunna delta i arbetslivet och 
samtidigt få möjlighet att ta del av kultur, fritidsaktiviteter och social 
gemenskap. Att investera i våra ungdomar är att investera i vår framtid. Ett 
subventionerat Fritidskort är inte bara en insats för att underlätta resor – det 
är en satsning på jämlikhet, hållbarhet och unga människors självständighet. 
Genom att subventionera ett Fritidskort som täcker resor med kollektivtrafik 
under sommarlovet kan vi:  


• Underlätta för ungdomar att ta sommarjobb. 


• Främja en hållbar livsstil: Tidiga vanor kring att resa kollektivt är en 
investering i både ungdomars och samhällets framtid.  


• Skapa jämlika förutsättningar: Alla ungdomar, oavsett bostadsort 
eller familjens resurser, ska kunna ta del av samma möjligheter.  


Vi Socialdemokrater yrkar på följande.  
Att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen ett uppdrag att utreda 
möjligheten att subventionera ett Fritidskort för resor med kollektivtrafiken 
för elever som slutat årskurs 9 samt gymnasieelever som slutat årskurs 1 och 
2 under sommarlovet. En tydlig kostnadsanalys ska arbetas fram.” 
  


 
            







 


Kommunfullmäktige 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
12 (49) 


Sammanträdesdatum 
2025-01-27 


 
 


  
 


 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 


  Protokollsutdraget bestyrks 


 


§ 6 Dnr 2025/00064 


Interpellation från Albin Gilbertsson (SD) till utskottet 
för stöd och services ordförande Johan Eriksson (M) 
om framtiden för biogasanläggningen 


Bakgrund 
Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Albin Gilbertsson (SD) 
följande interpellation till ordförande i kommunstyrelsens utskott för stöd 
och service Johan Eriksson (M). 


Interpellation 
”Under 2024 beslutade kommunstyrelsen att genomföra en utredning om 
framtiden för den biogasanläggning som ägs av Falköpings kommun och 
driftas i egen regi vid Hulesjöns reningsverk. Utredningen syftade till att 
undersöka de tekniska och ekonomiska förutsättningarna för att ersätta 
produktionen av fordonsgas med produktion av el och värme. Av de 
preliminära analyser som nu har redovisats framgår det att 
biogasanläggningen har mycket begränsade möjligheter att vara ekonomiskt 
hållbar i sin nuvarande form. Trots detta verkar det finnas en ambition att 
driva vidare verksamheten genom en omställning till elproduktion. Efter att 
ha läst utredningen får man egentligen bara ytterligare frågeställningar. Det 
föreligger alltså en stor risk att kommunen fortsatt driftar en verksamhet, 
utanför det kommunala kärnuppdraget, som varje år genererar ett underskott.  
Även om det finns praktiska exempel på andra kommuner där man lyckats 
bättre med en likvärdig verksamhet verkar Falköpings kommun inte kapabla 
att hitta verksamhetsformer, arbetssätt och upphandlingar som genererar ett 
mervärde till kommunen. Som jag ser det ligger nu egentligen alla alternativ 
på bordet. Vad som dock inte undersöks mer konkret är att avveckla 
verksamheten. Frågan är kanske om inte det är det mest ansvarsfulla valet. 
Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till Johan Eriksson (M), 
ordförande i kommunstyrelsens utskott för stöd och service.  


1. Hur ser kommunen på risken att fortsatt drift av biogasanläggningen 
kan dra resurser från andra viktiga kommunala verksamheter?  


2. Vilka konkreta åtgärder har föreslagits för att minimera de 
ekonomiska riskerna med en omställning,  


3. Hur förhåller sig ordförande till alternativet att avveckla 
biogasanläggningen och i stället investera i andra projekt som kan ge 
större samhällsnytta?” 


Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning besvaras interpellationen vid 
kommunfullmäktiges nästa sammanträde. 







 


Kommunfullmäktige 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
13 (49) 


Sammanträdesdatum 
2025-01-27 


 
 


  
 


 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 


  Protokollsutdraget bestyrks 


 


  
 


Paragrafen skickas till  
Johan Eriksson (M)            
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§ 7 Dnr 2025/00061 


Fråga från Albin Gilbertsson (SD) till kommunalråd 
Karola Svensson (C) om Falköpings kommuns arbete 
med social inkludering i samhällsbyggnadsprocessen 


Bakgrund 
Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Albin Gilbertsson (SD) 
följande fråga till kommunalråd Karola Svensson (C). 


Fråga 
”Vid senaste sammanträdet med kommunstyrelsens utskott för social 
hållbarhet presenterades ett underlag kopplat kring kommunens arbete med 
social inkludering i samhällsbyggnadsprocessen. I underlaget till ärendet 
beskriver man att social inkludering är en central aspekt för att skapa 
hållbara, rättvisa och motståndskraftiga städer och samhällen. Vilket förvisso 
låter något rimligt. Däremot reagerar man i underrubriken i 
ärendehandlingen kallad integration av mångfald. Där beskrivs följande:  
”Att säkerställa att olika kulturella, etniska och socioekonomiska grupper 
representeras i planeringsprocessen. Detta kan innebära att anställa 
mångfaldsexperter, skapa fokusgrupper och samarbeta med lokala 
organisationer.”  
Det är svårt att veta hur exakt detta ska tolkas. Vid anblick skulle man kunna 
få uppfattningen att den styrande koalitionen avser arbeta med särbehandling 
och diskriminering, det vill säga ge förtur och en starkare röst till olika 
etniska grupper i samhället.  
Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till Karola Svensson (C), 
ordförande i kommunstyrelsens utskott för social hållbarhet.  


1. Skulle du kunna definiera vad en mångfaldsexpert är? 
2. Är det rimligt att kommunen har ett förhållningssätt där olika 


kulturella, socioekonomiska och etniska grupper representeras i 
planeringsprocessen?” 


Svar 
”På kommunstyrelsens beredning för social hållbarhet den 12 december 
2024 presenterades information om kommunens roll och ansvar gällande 
social inkludering i samhällsbyggnadsprocessen.  
Bland de områden där kommunen, i samarbete med andra samhällsaktörer, 
har ett ansvar för att främja social inkludering lyftes vikten av att alla 
samhällsgrupper, oavsett bakgrund, kön, etnicitet, socioekonomisk status, 







 


Kommunfullmäktige 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
15 (49) 


Sammanträdesdatum 
2025-01-27 


 
 


  
 


 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 


  Protokollsutdraget bestyrks 


 


funktionsvariationer eller andra faktorer, ska känna sig delaktiga och ha lika 
möjligheter att delta i planeringsprocessen.  
I samhällsbyggnadsprocessen är det viktigt att säkerställa att beslut som tas 
vid planering och byggande av städer, bostäder och offentliga rum inte 
utesluter vissa grupper eller skapar ojämlikheter. Det handlar om social 
integration och inkludering, vilket är ett sätt att förebygga segregation, stärka 
känslan av tillhörighet och öka förståelsen mellan olika grupper i samhället. 
Under rubriken ”Kulturell mångfald och jämlikhet” förklarades att social 
inkludering i samhällsbyggande innebär också att främja kulturell mångfald 
och jämlikhet. Det handlar om att aktivt arbeta för att motverka 
diskriminering och marginalisering av olika grupper, till exempel kvinnor, 
etniska minoriteter, HBTQI -personer, eller personer med 
funktionsvariationer.  
Svar på frågor: 


1. Jag använder mig personligen inte av ordet mångfaldsexpert men 
tolkningen av detta ord är mångfald, jämställdhet och inkludering 
vilket kommunens olika verksamheter ständigt arbetar med.  


2. Ja, det är absolut rimligt att kommunen har ett förhållningssätt där 
olika kulturella, socioekonomiska och etniska grupper representeras i 
planeringsprocessen (se inledningsförklaring). Det finns flera lagar 
och principer som stödjer och främjar delaktighet och jämlikhet, 
vilket indirekt påverkar hur grupper ska beaktas. Bland de lagarna är 
bland annat: 


• Diskrimineringslagen - Enligt denna lag får ingen diskrimineras på 
grund av etnicitet, religion, kön eller andra skyddade grunder. Det 
innebär att kommunen har ett ansvar att skapa inkluderande miljöer 
och inte exkludera någon grupp baserat på deras bakgrund. 


• Jämställdhetslagen - Kommunerna är också skyldiga att arbeta för 
jämställdhet, vilket innebär att arbetet med samhällsplanering bör 
inkludera alla grupper och säkerställa lika tillgång till 
samhällsresurser för alla. 


• FN:s deklaration om de mänskliga rättigheterna och EU:s stadga om 
de grundläggande rättigheterna - Dessa internationella och 
europeiska principer stöder rätt till delaktighet och icke-
diskriminering, vilket påverkar hur planeringsprocessen ska 
genomföras i kommuner och nationellt. 


• Plan- och bygglagen (PBL) - Denna lag kräver att kommuner ska 
arbeta för en god och hållbar samhällsutveckling där alla 
medborgares intressen beaktas. 
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Viktigt att poängtera att Falköpings kommun i sitt arbete med 
samhällsplanering följer och tillämpar den gällande lagstiftningen både på 
nationell och EU nivå.” 
  
 


Paragrafen skickas till  
Albin Gilbertsson (SD) 
Karola Svensson (C)            
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§ 8 Dnr 2025/00062 


Fråga Johanna Johansson (SD) till barn- och 
utbildningsnämndens ordförande Sofia Thuvesson (C) 
gällande övergången mellan förskola och fritids 


Bakgrund 
Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Johanna Johansson (SD) 
följande fråga till barn- och utbildningsnämndens ordförande Sofia 
Thuvesson (C). 


Fråga 
”Våra barn är det viktigaste vi har i den här kommunen, de är vår framtid. 
De ska ges de allra bästa förutsättningarna för att utvecklas och bli 
självständiga individer som helst går igenom skolan utan problem.  
Vi har uppmärksammats på ett problem som uppstår varje år när barn som 
fyller 6 år och ska sluta förskola och börja förskoleklass. Brytet sker vad vi 
förstått i juli månad vilket innebär att personalen som barnen möter första 
dagen på fritids är sommarpersonal som tyvärr inte har koll på allt som 
ordinarie personalen ofta har. De kan inte svara på vissa frågor och de kan 
inte rutinerna som ordinarie personal har kunskapen om. När det inte 
fungerar på fritids och föräldrarna ska ringa rektorn så har denne semester 
just då. Detta innebär att de första veckorna blir röriga, oroliga och otrygga. 
Både för barnet, föräldrarna och personalen.  
De rektorer jag pratat med ser också problematiken och skulle hellre vilja att 
barnen börjar på fritids först i augusti när den ordinarie personalen har 
kommit tillbaka från sin semester? Detta skulle skapa en bra första tid på 
fritids.  
Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till Sofia Thuvesson (C), 
ordförande i barn- och utbildningsnämnden. 


1. Har ordförande i barn-och utbildningsnämnden också fått dessa 
indikationer?  


2. Har ordförande någon plan för hur vi kan göra det bättre för barn som 
ska göra övergången från förskola till fritids mer trygg och stabil?” 


Svar 
”Tack för frågan om övergången mellan förskola och fritidshem. Precis som 
du beskriver i din fråga är det av största vikt att våra barn känner sig trygga 
och får förutsättningar att få utvecklas. Vad gäller övergången mellan 
förskola och fritids så finns det en organisation runt detta. Det finns tydliga 
rutiner för hur förskolor och fritidshem arbetar med denna fråga. Barnen har 
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sin avslutning på förskolan på sommaren innan de går på sommarledighet 
och efter ledigheten börjar de på sitt fritidshem. Detta gör att det blir ett 
tydligt avslut för sin tid på förskolan och en tydlig start på det nya med skola 
och fritidshem. Innan start på fritids så får barnen en inskolning där så de är 
trygga i vad som väntar efter sin sommarledighet. Detta sker antingen innan 
eller efter sommaren beroende på när barnet börjar efter sommaren. 
Rektor på fritidshemmen ansvarar för att ha ordinarie personal på plats för 
att möta de nya barnen som kommer till dem. Om rektorn är på semester 
finns det alltid en rektor som är i tjänst som kan svara på frågor från 
vårdnadshavare.  
I din fråga så lyfter du möjligheten att barnen skulle få börja på fritids först i 
augusti när all ordinarie personal är tillbaka. Detta skulle innebära att de har 
någon eller några veckor på förskolan efter sin sommarledighet.  
För förskolorna hade det inneburit att de inte kan börja skola in nya barn som 
ska börja på förskolan innan skolstarten. Detta eftersom det är de lediga 
platserna efter 6-åringarna som nya barn som ska skolas in får. Vilket skulle 
förskjuta inskolningen för våra förskolor. 
Att något barn har börjat sin fritidstid med enbart vikarier kan självklart ha 
hänt. Också att man har ringt och sökt en rektor som varit på semester utan 
att blivit hänvisad till rätt person. Efter att frågan ställts här till fullmäktige 
har det kommunicerats till alla rektorer så frågan aktualiseras.  
Med bakgrund till ovanstående skulle jag vilja påstå att det finns en bra 
organisation för att hantera dessa frågor och vår personal jobbar med barnens 
bästa framför ögonen och försöker lösa situationer så bra som möjligt.” 
  
 


Paragrafen skickas till  
Johanna Johansson (SD) 
Sofia Thuvesson (C)            
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§ 9 Dnr 2025/00063 


Fråga Marita Ljus (SD) till socialnämndens ordförande 
Sören Rafstedt (M) om kommunfullmäktiges beslut att 
höja aktivitetsersättningen i daglig verksamhet 


Bakgrund 
Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Marita Ljus (SD) följande 
fråga till socialnämndens ordförande Sören Rafstedt (M). 


Fråga 
”Vid kommunfullmäktiges sammanträde 26 augusti 2024 beslutade 
fullmäktige att ge socialnämnden i uppdrag att utreda och presentera förslag 
på en höjning av habiliteringsersättningen för funktionshindrade inom daglig 
verksamhet. Nu har det snart gått ett halvår sedan beslutet togs och jag får 
samtal från brukare som undrar när detta ska hända.  
Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till Sören Rafstedt (M), 
ordförande i socialnämnden.  


1. När träder höjningen i kraft?  
2. Kommer höjningen av ersättningen gälla retroaktivt?” 


Svar 
”Kommunfullmäktige i Falköpings kommun beslutade 2024-08-26 att bifalla 
den motion som Jonas Larsson (SD) och Marita Ljus (SD) väckt om att ge 
socialnämnden i uppdrag att utreda en ökning av habiliteringsersättningen 
för funktionshindrade inom daglig verksamhet. 
Eftersom beslutet innebar att socialnämnden gavs i uppdrag att utreda en 
ökning har ärendet sedan dess beretts på socialförvaltningen. 
Socialförvaltningen har i sin utredning belyst hur en utökning skulle kunna 
ske, kostnadsberäkningar för olika nivåer av höjning samt vilka 
konsekvenser en höjning skulle innebära. 
Ärendet kommer att presenteras för socialnämnden, preliminärt i februari 
månad. Socialnämnden kommer då också att behöva ta ställning till hur en 
eventuell höjning av habiliteringsersättningen ska finansieras. 
Ersättningen ingår i den kommunala författningssamlingen ”Föreskrifter för 
avgifter och ersättning för personer med insatser enligt socialtjänstlagen, 
hälso- och sjukvårdslagen och lagen om stöd och service till vissa 
funktionshindrade”, varför ett beslut om höjning behöver fattas av 
kommunfullmäktige. 
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Såväl socialnämnden som kommunfullmäktige kommer därmed att ha 
möjlighet att påverka både tidpunkten för när en eventuell höjning ska ske, 
om den ska gälla retroaktivt och hur den ska finansieras.” 
  
 


Paragrafen skickas till  
Marita Ljus (SD) 
Sören Rafstedt (M)            
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§ 10 Dnr 2025/00049 


Fråga från Ingvor Bergman (S) till barn- och 
utbildningsnämndens ordförande Sofia Thuvesson (C) 
gällande omorganisation av särskilda 
undervisningsgrupper inom grundskolan 


Bakgrund 
Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Ingvor Bergman (S) följande 
fråga till barn- och utbildningsnämndens ordförande Sofia Thuvesson (C). 


Fråga 
”I mars 2024 tog barn- och utbildningsnämnden (BUN) beslut att göra en 
omorganisation av särskilda undervisningsgrupper inom grundskolans alla 
stadier i kommunen. Detta beslut kommer att få betydande konsekvenser för 
de elever som nu undervisas inom ramen för Lilla Fredriksberg och 
Studiegården. Enligt det beslut som nu är taget i BUN skall dessa elever 
återgå till ordinarie undervisning i sina respektive skolor. Flertalet av de 
elever som är aktuella för den särskilda pedagogik och stöd ryms inom Lilla 
Fredriksberg och Studiegården är i behov av längre tid i undervisningsform 
än det som kommer att erbjudas inom ramen för ”Kraft”. Helt klart är att 
dessa elever har behov av särskilt stöd för att klara skolans måluppfyllelse.  
Vilken slutsats kan man dra av den risk och konsekvensanalys som gjorts för 
de elever som nu befinner sig inom särskild undervisningsgrupp och nu 
kommer att placeras i ordinarie skolverksamhet?  
Vad föranleder att man under pågående termin gör så omfattande förändring 
för elever som finns i denna undervisningsform?” 


Svar 
”Tack för din fråga om omorganisationen av våra särskilda 
undervisningsgrupper. I mars 2024 tog en helt enig nämnd beslut om att 
förändra i organisationen för våra särskilda undervisningsgrupper, SU-
grupper. Detta för att ge fler elever tillgång till stöd eftersom platsbristen var 
en utmaning i den dåvarande organisationen.  
Bakgrunden till beslutet var ett uppdrag som fanns i den socialdemokratiska 
budget och flerårsplan som fullmäktige antog i oktober 2022. Detta ledde till 
att nämnden gav uppdrag i januari 2023 till förvaltningen att ”redovisa hur 
arbetet med särskilda undervisningsgrupper genomförs och hur behovet av 
platser ser ut”. Redovisningen av uppdraget skedde i oktober samma år. I 
den redovisningen framgick att förvaltningen behövde mer tid för att göra en 
fördjupad kartläggning och utredning kring behov, möjligheter och 
förutsättningar för särskilda undervisningsgrupper på skolorna.   
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I mars 2024 var den fördjupade utredningen klar och nämnden var redo att 
gå till beslut. Inga andra förslag på organisation eller förändring har kommit 
upp under tiden vi arbetat med frågan.  
Utredningen visade bland annat att platserna på Lilla Fredriksberg och 
Studiegården många gånger blev stadigvarande och därmed kom väldigt få 
elever till dels. Det skrevs också fram att den långsiktiga målsättningen för 
alla våra elever är att rusta dem för ett meningsfullt vuxenliv och till fortsatta 
studier eller arbete. En kontext där man är länge i en liten grupp med en 
tillrättalagd undervisning och med få sociala kontakter kan bli 
kontraproduktivt när man senare ska ut i ett större sammanhang mot ett 
vuxenliv som ställer mer krav på individens egna drivkrafter. Utvärderingen 
av projektet Kraft som var gjord några månader innan visa att det konceptet 
hade många fördelar vilket borde tas tillvara.  
Utifrån detta landade hela nämnden i beslutet att de då tre SU-grupperna, 
Lilla Fredriksberg, Studiegården och Kraft skulle bilda två nya grupper. 
Samtidigt, vilket är mycket viktigt, så beslöts det att våra autismgrupper 
grundskolan skulle göras om till resursskolor och där ambitionen är att 
platserna där ska utökas, vilket kommer möta en del av det behov som SU-
grupperna täckt upp för under de senaste åren. 
En annan del som betonades i utredningen var svårigheterna kring 
ansökningsförfarandet. Nu startar förvaltningen upp SAMBU-team, 
Samverkan barn och unga. SAMBU består av professioner från CBE, 
socialtjänst, vårdcentral, tandläkare, rehabmottagning, öppen 
fritidsverksamhet, BUP och UPH. I det här teamet kan man som rektor lyfta 
ärenden där man gjort så mycket åtgärder man kan i sin verksamhet. I 
SAMBU-teamet kan man då gemensamt se på hur man kan stötta eleven 
med olika insatser. Kraft kommer att vara en av de insatser som kan 
erbjudas, men det finns många olika insatser som kan erbjudas inom 
SAMBU-teamet.  
Risk och konsekvensanalys är gjord på verksamhetsnivå. Där fångar man 
upp risker som kan komma i samband med att vi nu förändrar verksamheten. 
Ofta handlar det om verksamhetsnära frågor som också hanteras där. 
Med start från och med vecka åtta kommer den nya organisationen vara i 
gång. Det finns många perspektiv att väga in i valet av tidpunkt. Jag har min 
fulla tillit till att professionen som jobbar med eleverna varje dag vet vad 
som lämpar sig bäst. 
I Falköpings kommun hade vi 2024 15 % av våra elever som inte var 
behöriga att söka in till ett nationellt program på gymnasiet. I ljuset av detta 
så tycker jag det är av största vikt att vi tar beslut med syfte att göra det stöd 
som vi kan erbjuda tillgängligt till så många elever som möjligt. Vi har 
ansvar för alla våra elever i vilken skola eller skolform de än befinner sig. 
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Paragrafen skickas till  
Ingvor Bergman (S) 
Sofia Thuvesson (C)            
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§ 11 Dnr 2025/00033 


Arrendeavtal med Falköpings Flygplats Förening för 
del av fastigheten Tåstorp 6:2 (Flygplatsen) 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna arrendeavtal med Falköpings 


Flygplats Förening för del av fastigheten Tåstorp 6:2. 


Jäv 
Jonas Larsson (SD) deltar inte i beslutet på grund av jäv. 


Sammanfattning 
Kommunfullmäktige i Falköpings kommun beslutade den 24 juni 2024, § 95, 
att godkänna arrendeavtal mellan Falköpings kommun och Falköpings 
Flygplats Förening. Kommunfullmäktige beslutade även att ansöka om att 
miljötillståndet för flygplatsen skulle upphävas. Av arrendeavtalet framgick 
att det upphörde att vara giltigt om inte domen hade upphävts senast den 31 
december 2024. På grund av personalförändringar har inte någon ansökan 
om upphävande av domen skickats in till mark- och miljödomstolen förrän i 
december 2024. Det innebär att avtalet har förfallit och att 
kommunfullmäktige behöver fatta ett nytt beslut om att godkänna avtalet. 
Det föreslås att avtalet förfaller om inte något beslut om upphävande av 
miljödomen sker senast den 31 maj 2026 och om kommunfullmäktige inte 
fattat beslut om avtalet senast den 31 maj 2025. I övrigt är det samma 
lydelser som i det avtal som antogs av kommunfullmäktige i juni 2024. För 
att undvika en situation där Falköpings kommun får miljödomen upphävd 
snarast behöver ett beslut fattas snarast om att godkänna ett nytt 
arrendeavtal. Förvaltningens föreslår kommunstyrelsen att föreslå 
kommunfullmäktige besluta att godkänna arrendeavtal mellan Falköpings 
kommun och Falköpings Flygplats Förening. 


Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 16/2025 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-14 
• Förslag till arrendeavtal  
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Paragrafen skickas till  
Falköpings Flygplats Förening 
Alexander Järkeborn, mark- och exploateringsansvarig 
Erna Pezic, verksamhetschef samhällsbyggnad 
Amelie, Sandström, stadsbyggnadschef 
Morgan Hammarström, park- och gatuchef 
Magnus Fleischer, ekonomichef            
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§ 12 Dnr 2024/00773 


Delårsrapport för kommunalförbundet 
Skaraborgsvatten per den 30 juni 2024  


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna delårsrapport för 


kommunalförbundet Skaraborgsvatten per den 30 juni 2024. 


Sammanfattning 
Skaraborgsvatten har till uppgift att lösa medlemskommunernas 
vattenförsörjning. Direktionen för kommunalförbundet Skaraborgsvatten 
beslutade den 29 augusti 2024, § 17, att godkänna delårsrapporten per den 
30 juni 2024 och att sända den till revisorerna för granskning. 
Kommunledningsförvaltningen föreslår kommunfullmäktige att godkänna 
kommunalförbundet Skaraborgsvattens delårsrapport per den 30 juni 2024. 


Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 23/2025 
• Arbetsutskottet § 147/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-11-24 
• Revisorernas bedömning av delårsrapporten, 2024-10-04 
• Yttrande från auktoriserad revisor, KPMG, 2024-10-07 
• Översiktlig granskning av delårsrapporten, KPMG, 2024-10-04 
• Direktionen, § 17/2024 
• Delårsrapport per den 30 juni 2024 


  
 


Paragrafen skickas till  
Kommunalförbundet Skaraborgsvatten, carl.doverholm@skaraborgsvatten.se 
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§ 13 Dnr 2024/00772 


Delårsrapport för kommunalförbundet Avfall och 
Återvinning per den 30 juni 2024  


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna kommunalförbundet Avfall 


och Återvinnings delårsrapport per den 30 juni 2024. 


Sammanfattning 
Kommunalförbundet Avfall och Återvinning Skaraborg ansvarar för den 
kommunala renhållningsskyldigheten i medlemskommunerna. Direktionen 
beslutade den 23 september 2024, § 32, att godkänna delårsrapporten för år 
2024. Kommunledningsförvaltningen föreslår kommunfullmäktige att 
godkänna kommunalförbundet Avfall och Återvinnings delårsrapport per 
den 30 juni 2024. 


Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 24/2025 
• Arbetsutskottet § 148/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-11-24 
• Revisorernas bedömning av delårsrapporten, 2024-10-04 
• Yttrande från auktoriserad revisor, KPMG, 2024-10-04 
• Översiktlig granskning av delårsrapporten, KPMG, 2024-10-04 
• Direktionen, § 32/2024 
• Delårsrapport per den 30 juni 2024 


Yttranden 
Albin Gilbertsson (SD) yttrar sig. 
  
 


Paragrafen skickas till  
Avfall och Återvinning Skaraborg, info@avfallskaraborg.se 
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§ 14 Dnr 2024/00796 


Delårsrapport för Skaraborgs kommunalförbund per 
den 31 augusti 2024 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna Skaraborgs 


kommunalförbunds delårsrapport per den 31 augusti 2024. 


Sammanfattning 
Syftet med Skaraborgs kommunalförbund är att tillvarata 
medlemskommunernas intressen och att främja deras samverkan och 
samarbete över kommungränserna. Verksamheten ska vara till kommunal 
nytta och skapa mervärde för medlemmarna. Direktionen för Skaraborgs 
kommunalförbund beslutade den 11 oktober 2024, § 76, att godkänna det 
upprättade delårsbokslutet. Kommunledningsförvaltningen föreslår att 
kommunfullmäktige godkänner Skaraborgs kommunalförbunds 
delårsrapport per den 31 augusti år 2024. 


Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 25/2025 
• Arbetsutskottet § 149/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-11-24 
• Revisorernas granskning av delårsrapporten, 2024-10-14 
• Revisionsrapport från PWC, 2024-10-14 
• Yttrande från sakkunnigt biträde, PWC, 2024-10-09 
• Skaraborgs kommunalförbunds direktion § 76/2024 
• Delårsrapport 2024 


  
 


Paragrafen skickas till  
Skaraborgs kommunalförbund, info@skaraborg.se            
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§ 15 Dnr 2024/00808 


Delårsrapport för kommunalförbundet Miljösamverkan 
östra Skaraborg per den 31 augusti 2024 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna kommunalförbundet 


Miljösamverkan östra Skaraborgs delårsrapport per den 31 augusti 2024. 


Sammanfattning 
Kommunalförbundet Miljösamverkan östra Skaraborg (MÖS) har ansvar för 
tillsyn, kontroll och prövning inom miljö- och hälsoskyddsområdet samt 
livsmedelskontroll i medlemskommunerna. Direktionen beslutade den 18 
oktober 2024, § 16, att överlämna kommunalförbundets delårsrapport per 
den 31 augusti 2024 till kommunfullmäktige i förbundets 
medlemskommuner och till förbundets revisorer. Kommunlednings-
förvaltningen föreslår kommunfullmäktige att godkänna kommunalförbundet 
Miljösamverkan östra Skaraborgs delårsrapport per den 31 augusti 2024. 


Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 26/2025 
• Arbetsutskottet § 150/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-11-24 
• Revisorernas bedömning av delårsrapporten, 2024-10-23  
• Yttrande från sakkunnigt biträde, PWC 
• Revisionsrapport från PWC, 2024-10-23 
• Direktionen, § 16/2024 
• Delårsrapport 2024 


  
 


Paragrafen skickas till  
Miljösamverkan östra Skaraborg, miljoskaraborg@skovde.se            
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§ 16 Dnr 2024/00778 


Delårsrapport för kommunalförbundet Tolkförmedling 
Väst per den 31 augusti 2024 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna kommunalförbundet 


Tolkförmedling Västs delårsrapport per den 31 augusti 2024. 


Sammanfattning 
Tolkförmedling Väst är ett kommunalförbund med ändamålet att tillgodose 
medlemmarnas behov av språktolk. Förbundet har tilldelats uppdraget att 
bedriva språktolkförmedling och är därmed huvudman för verksamheten. 
Direktionen för Tolkförmedling Väst har den 27 september 2024, § 564, 
beslutat att godkänna delårsrapport 2024. Kommunledningsförvaltningen 
föreslår att kommunfullmäktige godkänner kommunalförbundet 
Tolkförmedling Västs delårsrapport per den 31 augusti 2024. 


Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 27/2025 
• Arbetsutskottet § 151/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-11-24 
• Revisorernas bedömning av delårsrapporten, 2024-10-08 
• Yttrande från auktoriserad revisor, KPMG, 2024-10-08 
• Översiktlig granskning av delårsrapporten, KPMG, 2024-10-08 
• Direktionen, § 564/2024 
• Delårsrapport 2024 


  
 


Paragrafen skickas till  
Kommunalförbundet Tolkförmedling Väst, kansli@tolkformedlingvast.se            
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§ 17 Dnr 2024/00729 


Delårsrapport för Samordningsförbundet Skaraborg 
per den 31 augusti 2024 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna Samordningsförbundet 


Skaraborgs delårsrapport per den 31 augusti 2024. 


Sammanfattning 
Samordningsförbundet Skaraborg är en samverkansform för 
Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan, Västra Götalandsregionen och  
14 kommuner i Skaraborg. Styrelsen för Samordningsförbundet Skaraborg 
beslutade den 24 september 2024, § 6 a, att godkänna delårsredovisningen. 
Kommunledningsförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige godkänner 
Samordningsförbundet Skaraborgs delårsrapport per den 31 augusti 2024. 


Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 28/2025 
• Arbetsutskottet § 152/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-11-24 
• Protokoll från styrelsen för Samordningsförbundet Skaraborg,  
• 2024-09-24 
• Samordningsförbundet Skaraborgs delårsredovisning per den 31 


augusti 2024 
  
 


Paragrafen skickas till  
Samordningsförbundet Skaraborg, info@samskaraborg.se            
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§ 18 Dnr 2024/00316 


Besvarande av motion från Malte Svensson (SD) och 
Johanna Johansson (SD) om att upprätta en krisfolder 
som skickas till samtliga hushåll i kommunen 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen vara besvarad. 


Sammanfattning 
Malte Svensson (SD) och Johanna Johansson (SD) har för 
Sverigedemokraterna väckt en motion om att Falköpings kommun ska ta 
fram en kommunanpassad krisfolder som ska skickas till alla hushåll. 
Nämnden för samhällsskydd mellersta Skaraborg föreslår att motionen ska 
anses vara besvarad då ett arbete motsvarande motionens intentioner sedan 
tidigare är planerat att utföras. Arbetet behöver även synkas med 
framtagandet av trygghetspunkter och informationspunkter. 
Kommunledningsförvaltningen föreslår att motionen ska anses vara 
besvarad. 


Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 29/2025 
• Arbetsutskottet § 153/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-11-19 
• Nämnden för samhällsskydd mellersta Skaraborg, § 26/2024 
• Tjänsteutlåtande från samhällsskyddsförvaltningen, 2024-08-19 
• Kommunfullmäktige, § 54/2024 
• Motionen 


Yttranden 
Malte Svensson (SD) yttrar sig.     
  
 


Paragrafen skickas till  
Motionärerna            
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§ 19 Dnr 2023/01332 


Besvarande av motion från Ingvor Bergman (S) om att 
ge socialnämnden i uppdrag att ta fram ett lokalt avtal 
där det möjliggörs ständig helgtjänstgöring inom 
vårdyrken 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 


Reservation 
Samtliga tjänstgörande ledamöter från Socialdemokraterna; Johanna 
Svensson (S), Niclas Hillestrand (S), Ingvor Bergman (S), Patrik Björck (S), 
Heléne Svensson (S), Fredy Neüman (S), Lisbeth Ek (S), Thomas Svensson 
(S), Karolina Bergström (S), Lille-Mor Bertilsson (S), Roger Lundberg (S), 
Monica Janzon (S), Maria Henriksson (S), Patrik Andersson (S), Corry 
Thuresson (S) och Marie Post (S) reserverar sig till förmån för Ingvor 
Bergmans (S) med fleras yrkande. 


Sammanfattning 
Socialdemokraterna har genom Ingvor Bergman (S) väckt en motion om att 
ge socialnämnden i uppdrag att tillsammans med HR-avdelningen ta fram ett 
lokalt avtal där det möjliggörs att arbeta ständig helgtjänstgöring inom 
vårdyrken samt att socialnämnden får i uppdrag att ta fram schemaförslag på 
ständig helgtjänstgöring. Motionen har remitterats till socialnämnden som 
föreslår att motionen ska avslås. Av socialnämndens yttrande framgår att 
nämnden anser att eventuella fördelar med ständig helgtjänstgöring med 
bibehållen heltidslön inte uppvägs av den kostnad som skulle uppstå. I 
nuvarande ekonomiska läge finns inte förutsättningar för detta förslag. 
Flertalet kommuner gör eller planerar försök med helgtjänster. Det är också 
ett sätt att möta de skärpta kraven på dygnsvila. I de kommunerna där detta 
har införts nämns att det går att kombinera med studier alternativt förlänga 
arbetslivet för äldre medarbetare som funderar på pension alternativt gå ner i 
tid. Kommunledningsförvaltningen anser att detta principiellt kan vara ett 
förslag att utreda, men det bör göras när det finns ekonomiska förutsättningar 
att genomföras.  
Kommunledningsförvaltningen föreslår att motionen ska avslås dels med 
hänsyn till ekonomiska skäl, men även med hänsyn till organisatoriska och 
praktiska utmaningar såsom omstruktureringar av nuvarande arbetsrutiner 
och scheman vilket även andra kommuner belyser vikten av. 







 


Kommunfullmäktige 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
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2025-01-27 
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Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 30/2025 
• Arbetsutskottet § 154/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen 2024-09-10 
• Socialnämnden § 55/2024 
• Tjänsteutlåtande från socialförvaltningen, 2024-05-02 
• Kommunfullmäktige § 99/2023 
• Motionen 


Yttranden 
Albin Gilbertsson (SD) och Mikael Lund (SD) yttrar sig. 


Yrkanden 
Ingvor Bergman (S), Johanna Svensson (S) och Niclas Hillestrand (S) yrkar 
bifall till motionen. 
Adam Johansson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 


Beslutsgång 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag respektive 
Ingvor Bergmans (S) med fleras yrkande och finner att kommunfullmäktige 
har beslutat att avslå motionen. 
Omröstning begärs. 
Följande propositionsordning godkänns. 
För att rösta enligt kommunstyrelsens förslag att avslå motionen, rösta ja. 
För att rösta enligt Ingvor Bergmans (S) med fleras yrkande att bifalla 
motionen, rösta nej. 
Med omröstningsresultatet 35 ja respektive 16 nej, har kommunfullmäktige 
beslutat enligt kommunstyrelsens förslag. 


Omröstningslista § 19 


 Ledamöter Ja Nej Avstår 


M 1:e vice ordförande Anders Winlöf X   


S Lisbeth Ek  X  
S Johanna Svensson   X  


M Adam Johansson X   
SD Jonas Larsson X   
S Niclas Hillestrand  X  


C Karola Svensson X   
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Omröstningslista § 19 


 Ledamöter Ja Nej Avstår 


M  Johan Eriksson X   
SD Johanna Johansson X   
S Ingvor Bergman  X  


V Erik Kyrkander X   
M Johanna Bladh X   


S Patrik Björck  X  
SD Albin Gilbertsson X   


S Heléne Svensson  X  
M Sture Olsson X   
C Stefan Lennartsson X   


SD Marita Ljus X   
S Fredy Neüman  X  


KD Natalie Lidén X   
S Maria Henriksson  X  
L Annika Carp X   


SD Christer Carlsson X   
MP Anders Blom X   


M  Lena Sjödahl X   
S Roger Lundberg  X  


V Charlotte Isaksson X   
SD Malte Svensson X   
C Anna Nyberg X   


S Patrik Andersson  X  
M Per Halldén X   


S Thomas Svensson  X  
SD Christopher Münch X   
M Pema Malmgren X   


KD Maria Bruckshaw X   
S Karolina Bergström  X  
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Omröstningslista § 19 


 Ledamöter Ja Nej Avstår 


SD Mikael Lund X   
C Vanja Wallemyr X   
M Joel Linnarsson Jansson X   


S Monica Janzon  X  
S Lille-Mor Bertilsson  X  


SD Susanne Carlsson X   
M Christina Jorméus X   


V Emil Estébanez X   
S Corry Thuresson  X  
SD Milada Wurm X   


M Elias Assio X   
S Marie Post  X  


KD Sam Jubrant X   
C Niclas Fällström X   


KD Ordförande Dan Hovskär X   


 Summa 35 16  


 
  
 


Paragrafen skickas till  
Motionärerna           
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§ 20 Dnr 2024/00091 


Besvarande av motion från Heléne Svensson (S) och 
Marie Post (S) om utvecklingen vid konstgräsplanerna 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 


Sammanfattning 
Heléne Svensson (S) och Marie Post (S) har väckt en motion om utveckling 
vid konstgräsplanerna Ållevi och Odenvi. I motionen föreslås att kommunen 
ska ta fram en ekonomisk plan för byte av underlag på konstgräsplanerna, 
samt en långsiktig utvecklingsplan för området som inkluderar faciliteter 
som klubbförråd, kiosk och speakerbås. Även utvecklingen av området runt 
boulebanorna nämns. Kultur- och fritidsnämnden har föreslagit att motionen 
ska avslås, eftersom det i nuläget saknas tillräcklig information och det 
behövs ett mer övergripande perspektiv på fotbollsverksamhetens utveckling 
i kommunen. Det finns också oklarheter kring hållbara alternativ till 
gummigranulat i konstgräsplaner. Mot bakgrund av kultur- och 
fritidsnämndens yttrande föreslår kommunledningsförvaltningen att 
motionen ska avslås. 


Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsen § 31/2025 
• Arbetsutskottet § 155/2024 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-09-10 
• Kultur- och fritidsnämnden § 47/2024 
• Kommunfullmäktige § 3/2024 
• Motionen 


  
 


Paragrafen skickas till  
Motionärerna            
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§ 21 Dnr 2024/00997 


Val av lekmannarevisor för stiftelsen Emma 
Johanssons minnesfond 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige väljer Anette Larsson (SD) till lekmannarevisor för 


stiftelsen Emma Johanssons minnesfond från och med den 15 februari 
2025 intill dess att granskningen för verksamhetsåret 2026 är slutförd. 


Beslutsunderlag 
• Kommunfullmäktiges valberedning § 1/2025 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-12-27 


  
 


Paragrafen skickas till  
Anette Larsson (SD)  
Stiftelsen Emma Johanssons minnesfond 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör            







 


Kommunfullmäktige 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
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2025-01-27 
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§ 22 Dnr 2024/00998 


Val av lekmannarevisor för stiftelsen stipendiefonden i 
Falköpings kommuns grundskola 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige väljer Anette Larsson (SD) till lekmannarevisor för 


stiftelsen Stipendiefonden i Falköpings kommuns grundskola från och 
med den 15 februari 2025 intill dess att granskningen för verksamhetsåret 
2026 är slutförd. 


Beslutsunderlag 
• Kommunfullmäktiges valberedning § 2/2025 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-12-27 


  
 


Paragrafen skickas till  
Anette Larsson (SD)  
Stiftelsen Stipendiefonden i Falköpings kommuns grundskola 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör            







 


Kommunfullmäktige 
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§ 23 Dnr 2025/00006 


Val av lekmannarevisor för stiftelsen Albin Svenssons 
stipendiefond 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige väljer Ingrid Wirstam Schwanborg (S) till 


lekmannarevisor för stiftelsen Albin Svenssons stipendiefond från och 
med den 15 februari 2025 intill dess att granskningen för verksamhetsåret 
2026 är slutförd. 


Beslutsunderlag 
• Kommunfullmäktiges valberedning § 3/2025 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-03 


  
 


Paragrafen skickas till  
Ingrid Wirstam Schwanborg (S) 
Stiftelsen Albin Svenssons stipendiefond 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör            







 


Kommunfullmäktige 
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§ 24 Dnr 2025/00007 


Val av lekmannarevisor för stiftelsen Albin Svenssons 
donationsfond 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige väljer Ingrid Wirstam Schwanborg (S) till 


lekmannarevisor för stiftelsen Albin Svenssons donationsfond från och 
med den 15 februari 2025 intill dess att granskningen för verksamhetsåret 
2026 är slutförd. 


Beslutsunderlag 
• Kommunfullmäktiges valberedning § 4/2025 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-03 


  
 


Paragrafen skickas till  
Ingrid Wirstam Schwanborg (S) 
Stiftelsen Albin Svenssons donationsfond 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör            







 


Kommunfullmäktige 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
42 (49) 


Sammanträdesdatum 
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§ 25 Dnr 2024/00941 


Entledigande av Kristina Lidén (M) från uppdraget som 
ersättare i kommunfullmäktige 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att entlediga Kristina Lidén (M) från 


uppdraget som ersättare i kommunfullmäktige från och med den  
15 februari 2025.  


2   Kommunfullmäktige anhåller om ny sammanräkning från Länsstyrelsen 
för utseende av ny ersättare i kommunfullmäktige. 


Beslutsunderlag 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-17  
• Avsägelse    


  
 


Paragrafen skickas till  
Kristina Lidén (M) 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör            







 


Kommunfullmäktige 
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§ 26 Dnr 2024/00927 


Entledigande av Fatima Hussaini (M) från uppdraget 
som ersättare i kultur- och fritidsnämnden 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige entledigar Fatima Hussaini (M) från uppdraget som 


ersättare i kultur- och fritidsnämnden från och med den 15 februari 2025. 
2   Kommunfullmäktige beslutar lämna uppdraget som ersättare i kultur- och 


fritidsnämnden vakant till nästa sammanträde med kommunfullmäktige.  


Beslutsunderlag 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-17 
• Avsägelse 


Yrkanden 
Pema Malmgren (M) yrkar att uppdraget som ersättare i kultur- och 
fritidsnämnden lämnas vakant till nästa sammanträde med 
kommunfullmäktige.   


Beslutsgång   
Ordföranden ställer proposition på Pema Malmgrens (M) yrkande och finner 
att kommunfullmäktige har beslutat att lämna uppdraget som ersättare i 
kultur- och fritidsnämnden vakant till nästa sammanträde med 
kommunfullmäktige. 
  
 


Paragrafen skickas till  
Fatima Hussaini (M) 
Kultur- och fritidsnämnden 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör 
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§ 27 Dnr 2024/00975 


Entledigande av Elisabeth Klang (V) från uppdraget 
som ledamot i kommunfullmäktige 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att entlediga Elisabeth Klang (V) från 


uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige från och med den  
15 februari 2025.  


2   Kommunfullmäktige anhåller om ny sammanräkning från Länsstyrelsen 
för utseende av ny ledamot i kommunfullmäktige. 


Beslutsunderlag 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-17 
• Avsägelse 


  
 


Paragrafen skickas till  
Elisabeth Klang (V) 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör 
            







 


Kommunfullmäktige 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
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§ 28 Dnr 2024/00976 


Entledigande av Elisabeth Klang (V) från uppdraget 
som ledamot i barn- och utbildningsnämnden  


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige entledigar Elisabeth Klang (V) från uppdraget som 


ledamot i barn- och utbildningsnämnden från och med den 15 februari 
2025. 


2   Kommunfullmäktige väljer Iowan Hedendahl (V) till uppdraget som 
ledamot i barn- och utbildningsnämnden från och med den 15 februari 
2025 till och med den 31 december 2026. 


3   Kommunfullmäktige beslutar att lämna uppdraget som ersättare i barn- 
och utbildningsnämnden vakant till nästa sammanträde med 
kommunfullmäktige. 


Beslutsunderlag 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-17 
• Avsägelse 


Yrkanden 
Erik Kyrkander (V) yrkar att välja Iowan Hedendahl (V) till uppdraget som 
ledamot i barn- och utbildningsnämnden samt att lämna uppdraget som 
ersättare i barn- och utbildningsnämnden vakant till nästa sammanträde med 
kommunfullmäktige.     


Beslutsgång 
Ordföranden ställer först proposition på Erik Kyrkanders (V) yrkande till 
beslutspunkt 2 och finner att kommunfullmäktige har beslutat att välja Iowan 
Hedendahl (V) till uppdraget som ledamot. Ordföranden ställer sedan 
proposition på Erik Kyrkanders (V) yrkande att lämna uppdaget som 
ersättare vakant och finner att kommunfullmäktige har beslutat enligt 
yrkandet. 
  
 


Paragrafen skickas till  
Elisabeth Klang (V) 
Iowan Hedendahl (V) 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör 
Barn- och utbildningsnämnden           







 


Kommunfullmäktige 
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§ 29 Dnr 2024/01008 


Entledigande av Berit Andersson (M) från uppdraget 
som ersättare i kompetens- och arbetslivsnämnden 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige entledigar Berit Andersson (M) från uppdraget som 


ersättare i kompetens- och arbetslivsnämnden från och med den 
15 februari 2025. 


2   Kommunfullmäktige beslutar att lämna uppdraget som ersättare i 
kompetens- och arbetslivsnämnden vakant till nästa sammanträde med 
kommunfullmäktige. 


Beslutsunderlag 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-17 
• Avsägelse 


Yrkanden 
Pema Malmgren (M) yrkar att uppdraget som ersättare i kompetens- och 
arbetslivsnämnden lämnas vakant till nästa sammanträde med 
kommunfullmäktige     


Beslutsgång 
Ordföranden ställer proposition på Pema Malmgrens (M) yrkande och finner 
att kommunfullmäktige har beslutat att lämna uppdraget som ersättare i 
kompetens- och arbetslivsnämnden vakant till nästa sammanträde med 
kommunfullmäktige. 
  
 


Paragrafen skickas till  
Berit Andersson (V) 
Kompetens- och arbetslivsnämnden 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör 
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§ 30 Dnr 2025/00021 


Entledigande av Britt-Marie Aronsson (KD) från 
uppdraget som ledamot i kommunfullmäktiges 
valberedning 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige entledigar Britt-Marie Aronsson (KD) från 


uppdraget som ledamot i kommunfullmäktiges valberedning från och med 
den 15 februari 2025. 


2   Kommunfullmäktige väljer Conny Persson (KD) till uppdraget som 
ledamot i kommunfullmäktiges valberedning från och med den  
15 februari 2025 till och med den 31 december 2026. 


3   Kommunfullmäktige väljer Daniel Sigfridsson (KD) till uppdraget som 
ersättare i kommunfullmäktiges valberedning från och med den  
15 februari 2025 till och med den 31 december 2026. 


Beslutsunderlag 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-17 
• Avsägelse 


Yrkanden 
Maria Bruckshaw (KD) yrkar att välja Conny Persson (KD) till ledamot och 
Daniel Sigfridsson (KD) till ersättare.     


Beslutsgång 
Ordföranden ställer proposition på Maria Bruckshaws (KD) yrkande och 
finner att kommunfullmäktige har beslutat enligt yrkandet. 
  
 


Paragrafen skickas till  
Britt-Marie Aronsson (KD) 
Conny Persson (KD) 
Daniel Sigfridsson (KD) 
Löneenheten 
Anna-Karin Linder, administratör 
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§ 31 Dnr 2025/00044 


Entledigande av Göran Gustafsson (S) från uppdraget 
som revisor för Miljösamverkan östra Skaraborg 


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige entledigar Göran Gustafsson (S) från uppdraget som 


revisor för Miljösamverkan östra Skaraborg från och med den 15 februari 
2025.  


Beslutsunderlag 
• Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2025-01-17 
• Avsägelse 


  
 


Paragrafen skickas till  
Göran Gustafsson (S) 
Anna-Karin Linder, administratör        







 


Kommunfullmäktige 
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§ 32 Dnr 2024/00993 


Kommunfullmäktiges anmälningsärenden  


Kommunfullmäktiges beslut 
1   Kommunfullmäktige beslutar att nedanstående förteckning över 


anmälningsärenden läggs till handlingarna. 


Anmälningsärenden 
Dokument id.  Beskrivning 
104873 Mötesanteckningar - Kommunfullmäktiges beredning för 


framtidens äldreomsorg 2024-12-10 


104911 Protokollsutdrag från socialnämnden § 134/2024 - Beslut om 
rapportering av ej verkställda gynnande beslut enligt 
socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 
funktionshindrade (LSS) kvartal tre år 2024 


104912 Rapport över ej verkställda gynnande beslut enligt 
socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 
funktionshindrade (LSS) kvartal tre år 2024 


 
  
 


 
            
 





		Motion från Albin Gilbertsson (SD) och Jonas Larsson (SD) om revidering av ekonomiplaneringsprocesserna i Falköpings kommun

		Kommunfullmäktiges beslut

		Bakgrund



		Motion från Albin Gilbertsson (SD), Milada Wurm (SD) och Malte Svensson (SD) om strategi för ödehus i Falköpings kommun

		Kommunfullmäktiges beslut

		Bakgrund



		Motion från Johanna Svensson (S) om utbildning för att möta personer med psykisk ohälsa och arbeta med suicidprevention

		Kommunfullmäktiges beslut

		Bakgrund



		Motion från Karolina Bergström (S) och Ingvor Bergman (S) om förbättrat stöd för barn med neuropsykiatriska funktionsnedsättningar i förskola och skola

		Kommunfullmäktiges beslut

		Bakgrund

		Problembild





		Motion från Niclas Hillestrand (S) och Johanna Svensson (S) om subventionerat fritidskort för ungdomar under sommarlovet

		Kommunfullmäktiges beslut

		Bakgrund



		Interpellation från Albin Gilbertsson (SD) till utskottet för stöd och services ordförande Johan Eriksson (M) om framtiden för biogasanläggningen

		Bakgrund

		Interpellation



		Fråga från Albin Gilbertsson (SD) till kommunalråd Karola Svensson (C) om Falköpings kommuns arbete med social inkludering i samhällsbyggnadsprocessen

		Bakgrund

		Fråga

		Svar



		Fråga Johanna Johansson (SD) till barn- och utbildningsnämndens ordförande Sofia Thuvesson (C) gällande övergången mellan förskola och fritids

		Bakgrund

		Fråga

		Svar



		Fråga Marita Ljus (SD) till socialnämndens ordförande Sören Rafstedt (M) om kommunfullmäktiges beslut att höja aktivitetsersättningen i daglig verksamhet

		Bakgrund

		Fråga

		Svar



		Fråga från Ingvor Bergman (S) till barn- och utbildningsnämndens ordförande Sofia Thuvesson (C) gällande omorganisation av särskilda undervisningsgrupper inom grundskolan

		Bakgrund

		Fråga

		Svar



		Arrendeavtal med Falköpings Flygplats Förening för del av fastigheten Tåstorp 6:2 (Flygplatsen)

		Kommunfullmäktiges beslut

		Jäv

		Sammanfattning

		Beslutsunderlag



		Delårsrapport för kommunalförbundet Skaraborgsvatten per den 30 juni 2024

		Kommunfullmäktiges beslut

		Sammanfattning

		Beslutsunderlag



		Delårsrapport för kommunalförbundet Avfall och Återvinning per den 30 juni 2024

		Kommunfullmäktiges beslut

		Sammanfattning

		Beslutsunderlag

		Yttranden
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